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Veiklos priemonė Vykdytų priemonių 
skaičius 

Pasiektas rezultatas 

Dalyvavimas 
Utenos rajono 
savivaldybės 
tarybos 
posėdžiuose 

2024 m. vyko 10 Utenos 
rajono savivaldybės 
tarybos posėdžių 
 

Dalyvauta Utenos rajono savivaldybės tarybos  423 
klausimų projektuose, svarstymuose ir sprendimų 
priėmimuose.  
Utenos rajono savivaldybės taryba 
  
Nr.     Posėdžio data Svarstytų klausimų sk. 
1        2024.02.28 53 
2        2024.03.28 49 
3        2024.04.25 65 
4        2024.05.30 41 
5        2024.06.27 43 
6        2024.08.29 42 
7        2024.09.26 23 
8        2024.10.24 27 
9        2024.11.28 39 
10      2024.12.19 41 
 Iš viso: 423 
  
 

Dalyvavimas 
Teritorijų 
planavimo, 
statybos ir 
infrastruktūros 
plėtros reikalų 
komiteto 
posėdžiuose 

2024 m. vyko 10 Utenos 
rajono savivaldybės 
tarybos Teritorijų 
planavimo, statybos ir 
infrastruktūros plėtros 
komiteto posėdžių  

Dalyvauta 10 Utenos rajono savivaldybės tarybos 
Teritorijų planavimo, statybos ir infrastuktūros 
plėtros reikalų komiteto posėdžių, kurių metu 
svarstyta 273 klausimai pagal komiteto 
kompetenciją ir priim4 sprendimai.  
 
Komiteto pirmininko organizuota atvira diskusija su 
Kultūros paveldo departamento dėl Utenos rajono 
kultūros objektų būklės.  
 
2024 m. kovo mėnesio komiteto posėdyje pritarta 
sprendimui Dėl Utenos rajono savivaldybės 
vie4nės reikšmės kelių objektų priorite4nių eilių 
patvir4nimo 2024-2026 metams. Šiuo Tarybos 
sprendimu patvir4nus kelių objektų priorite4nes 



eiles, kelių priežiūros ir plėtros programos lėšos 
bus skiriamos kelių objektams pagal patvir4ntą 
priorite4nę eilę. Tokiu būdu bus aiškesnė viešųjų 
kelių ir gatvių 4esimo, rekonstravimo ir remonto 
finansavimo perspektyva.  
 
Komitetas, 2024 metų balandžio 26 d. Utenos 
rajono savivaldybėje surengė atvirą diskusiją, 
kurios metu kultūros paveldo problema4ką šalyje 
pristatė Kultūros paveldo departamento prie 
kultūros ministerijos direktorius V. Bezaras. 
Departamento Utenos regiono specialistas E. 
Vilkas ir Utenos rajono savivaldybės 
administracijos Kultūros skyriaus vyr. specialistas A. 
Mitalas pristatė rajono paveldo būklę. 
 
Gegužės mėnesio komiteto posėdyje pritarta 
sprendimo projektui Dėl Utenos rajono  
savivaldybės tarybos 2017 m. lapkričio 30 d. 
sprendimo Nr. TS-278 „Dėl Utenos miesto  
darnaus judumo plano patvir4nimo“ pakei4mo. 
Birželio mėnesio komiteto posėdžio metu pritarta 
sprendimui Dėl Utenos rajono seniūnijų kelių 
(gatvių) remonto darbų priorite4nės eilės 
sudarymo tvarkos aprašo patvir4nimo.  
Vadovaujan4s šiuo Aprašu, sudaryta Priorite4nė 
eilė už4krins Utenos rajono seniūnijų kelių/gatvių 
ar jų ruožų atrankos remonto darbams  
skaidrumą, sudarys aiškius remontuo4nų ruožų 
atrankos kriterijus, leis efektyviai, racionaliai 
naudo4 savivaldybės lėšas, skirtas kelių/gatvių 
remonto darbams. 
 
Komitetas rugsėjo mėnesio posėdžio metu  
pritarė sprendimui Dėl Utenos miesto  
asfaltuotų gatvių remonto darbų priorite4nės  
eilės sudarymo tvarkos aprašo patvir4nimo.  
Spalio mėnesio komiteto posėdžio metu  
pritarta sprendimui Dėl Utenos miesto gatvių  
(gatvės elementų) su žvyro danga asfaltavimo  
priorite4nės eilės sudarymo tvarkos aprašo  
patvir4nimo. 
 
Spręs4 ir ki4 su komiteto kompetencija susiję 
projektai, priim4 sprendimai. 
 
 
 
 

Dalyvavimas 
Utenos rajono 

Posėdžių nebuvo Individualiai dalyvauta susi4kimuose su savivaldai 
pavaldžių įstaigų, švie4mo, kultūros, medicinos 



savivaldybės 
tarybos 
an4korupcijos 
komisijos 
posėdžiuose 

įstaigų vadovais ir darbuotojais siekiant skaidrios 
specialistų, įstaigų veiklos. 

Dalyvavimas 
Utenos rajono 
savivaldybės 
Jaunimo reikalų 
tarybos 
posėdžiuose ir 
susi4kimuose 

2024 m. vyko 7 Utenos 
rajono savivaldybės 
Jaunimo reikalų tarybos 
posėdžiai 

2024 m. Utenos rajono savivaldybės Jaunimo 
reikalų taryba surengė 7 posėdžius, vienas posėdis 
(lapkričio 27 d.) buvo skirtas nuotoliniam 
susi4kimui su Marijampolės jaunimo reikalų 
taryba. Diskusijos metu buvo dalinamasi gerąja 
pa4r4mi mokyklų dalyvaujamojo biudžeto, 
nepilnamečių įdarbinimo vasarą programos, 
mobilaus ir atvirojo darbo su jaunimu formų 
organizavimo, jaunimo užimtumo programų 
finansavimo ir kitomis temomis.  
 
Dalyvavau SJRT mokymuose, kurie vyko 2024 m. 
vasario 27 d. nuotoliniu būdu. 
  
Utenos rajono savivaldybės Jaunimo reikalų 
taryboje Iš viso 2024 metais buvo svarstytas 31 
klausimas. Daugiausiai diskusijų kelta jaunimo 
užimtumo, švie4mo ir pilie4nio ugdymo 
klausimais. Taip pat dėmesys skirtas strateginio 
planavimo dokumentams, jaunimo įgalinimo 
klausimams, jaunimo poreikių tyrimams ir 
jaunimui skirtų programų, darbo su jaunimu formų 
pristatymui. Jaunimo užimtumo tema yra viena iš 
svarbiausių, todėl 2024 metais buvo svarstomos 
galimybės dėl riedlenčių aikštelės prie Utenos 
Dauniškio gimnazijos atnaujinimo, analizuojamas 
Atviros jaunimo erdvės įkūrimo Utenoje projektas, 
buvo svarstoma jaunimo įdarbinimo vasarą 
programa. Taip pat buvo ver4nami pasiek4 
rezultatai, nagrinėtos miesto ir rajono vietos 
veiklos grupių strategijos bei diskutuota apie 
savivaldybėje naujai priimtus strateginius 
dokumentus. 
Jaunimo reikalų tarybai pristatyta 2024 m. Jaunimo 
integracijos į darbo rinką ska4nimo programa, 
kurią administruoja Utenos verslo informacijos 
centras. Programai finansuo4 iš Utenos rajono 
savivaldybės biudžeto lėšų buvo skirta 55 000 Eur. 
Vasaros laikotarpiu, pasinaudoję šia programa, 
įsidarbino net 100 jaunuolių, programoje dalyvavo 
37 Utenos rajono įmonės. Konstatuota, kad šiemet 
prie programos prisijungė daugiau smulkiųjų 
įmonių, nes buvo padidinta suma, kompensuojama 
už vienam mėnesiui įdarbintą jaunuolį (2023 m. 
buvo skiriama 400 Eur kompensacija, 2024 m. – 
450 Eur). 



Ketvirtojo posėdžio metu buvo pristatytas ir naujas 
projektas – planuojama staty4 Atvira jaunimo 
erdvė. Buvo pristatyta ir analizuota naujo pastato 
įrengimo vieta, koncepcija, projekto įgyvendinimo 
laikotarpis bei nauda jauniems žmonėms. Jaunimo 
reikalų tarybos nariai domėjosi Atviros jaunimo 
erdvės projekto tęs4numu ir pritaikymu jaunų 
žmonių poreikiams. 
2024 m. Jaunimo reikalų taryba skyrė dėmesį ir 
tyrimams bei apklausoms. Buvo deleguotas narys į 
Utenos rajono jaunimo poli4kos komisijos 
ver4ntojų grupę, išklausytas pristatymas apie visą 
tyrimą ir jo rezultatus. Taip pat Jaunimo reikalų 
tarybai buvo pristatytas Utenos rajono jaunimo 
problema4kos tyrimas, jo eiga bei rezultatai. 
Jaunimo reikalų taryba 2024 metais daug dėmesio 
skyrė ir jaunimo įveiklinimo bei užimtumo 
klausimams. Posėdžio metu buvo pristatyta Utenos 
atvirojo jaunimo centro 2023m. rezultatai ir 2024 
m. veiklų pristatymas. Buvo diskutuojama apie tai, 
kaip palengvin4 jaunimo organizacijų naštą dėl 
administracinių mokesčių finansavimo. Taip pat 
diskutuota apie gimnazijų dalyvaujamąjį biudžetą, 
Vote16 iniciatyvą. 
Jaunimo reikalų taryba 2024 m. pritarė ir palaikė 
iniciatyvą teik4 paraišką Jaunimo reikalų agentūros 
prie Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos 
projektui „Lietuvos jaunimo sos4nė 2025“ bei siūlė 
savivaldybės tarybai prisidė4 ne mažiau kaip 30 % 
kofinansavimo nuo projektui skirto sumos sėkmės 
atveju. Rengiant projektą šiam konkursui, buvo 
inicijuota jaunuolių poreikių apklausa, susi4kimai 
su jaunimo ir su jaunimu dirbančiomis 
organizacijomis. Buvo organizuojami susi4kimai su 
Utenos rajono įstaigomis bei organizacijomis ir 
ieškoma bendradarbiavimo galimybių, siekiant 
pateik4 paraišką šiam projektui. Projekto laimė4 
nepavyko, tačiau iš 12 dalyvių buvo užimta 3 vieta, 
o keletas suplanuotų iniciatyvų liko neužmirštos ir 
jas bus siekiama įgyvendin4 ateinančiais metais. 
Ataskai4niais metais Jaunimo reikalų taryba daug 
dėmesio skyrė ir veiklų planavimui ir analizei: 
posėdyje buvo išklausyta apie Utenos rajono 
savivaldybės šiuo metu neseniai priimtus 
strateginius veiklos dokumentus. Į posėdžius buvo 
pasikvie4 Utenos miesto bei rajono vietos veiklos 
grupių atstovai, kurie pristatė 2024 m. naujai 
priimtus strateginius dokumentus ir strategijose 
numatytas programas skirtas jauniems žmonėms. 



2024 m. Jaunimo reikalų taryba teikė 2 
paklausimus Utenos rajono savivaldybės 
administracijai: 
1. Dėl Jaunimo integracijos į darbo 
rinką ska4nimo programos įgyvendinimo mokslo 
metų metu; 
2. Dėl Utenos daugiafunkcio sporto 
centro plaukimo baseino rekonstrukcijos ir esamos 
infrastruktūros (treniruoklių salės) vietos. 
Be šių klausimų, taip pat buvo patvir4ntas ir vėliau 
metų eigoje peržiūrimas  Jaunimo reikalų tarybos 
2024 m. veiklos planas, peržiūrė4 2024 m. Utenos 
rajono savivaldybės jaunimo užimtumo sri4es 
projektų finansavimo prioritetai: 
• darbo su jaunimu formų kokybės 
už4krinimas;  
• Jaunimo įgalinimo ir įtraukimo į 
pilie4nę veiklą galimybių kūrimas ir plėtra; 
• Jaunimo savanoriškos tarnybos 
įgyvendinimas savivaldybėje;  
• Jaunų žmonių lyderystės įgūdžių 
s4prinimas;  
• Jaunimo verslumo ska4nimas;  
• Jaunimo emocinės ir fizinės 
sveikatos gerinimas;  
• Lygių galimybių įgyvendinimas;  
• Jaunimo kultūrinės veiklos 
ska4nimas. 
Jaunimo reikalų taryba domėjosi ir jaunimo 
užimtumo projektų įgyvendinimo eiga. Utenos 
rajono savivaldybės taryba 2024 m. jaunimo 
užimtumo programos projek4nei veiklai skyrė 40 
000 Eur. Iš viso buvo finansuota 15 projektų, 
kuriuos įgyvendino Utenos rajono jaunimo ir su 
jaunimu dirbančios organizacijos. Daugiausiai 
projektų buvo skirta jaunimo emocinės ir fizinės 
sveikatos gerinimo, darbo su jaunimu formų 
už4krinimo ir jaunimo kultūrinės veiklos ska4nimo 
prioritetams. Nei vieno projekto nebuvo gauta 
jaunimo verslumo ska4nimo ir lygių galimybių 
įgyvendinimo prioritetams. 
2024 metai buvo gausūs renginių ir iniciatyvų, 
kuriose dalyvavo Jaunimo reikalų tarybos nariai. 
Pavasarį buvo pasveikintas 9 gimtadienį šventęs 
Utenos atviras jaunimo centras, dalyvauta Utenos 
Adolfo Šapokos gimnazijos mokinių savivaldos 
organizuojamame renginyje „ŠGMA“. Taip pat 
nariai dalyvavo kartu su jaunimo organizacijomis ir 
VšĮ Utenos verslo informacijos centru 
organizuotame bendradarbiavimo potencialui 
plėto4 tarp nevyriausybinių organizacijų, verslo 



sektoriaus ir jaunimo  skirtame renginyje 
„Bendradarbiavimo galimybės“, kuriam savo idėjas, 
lūkesčius ir min4s išsakė 4ek jaunimo organizacijų 
atstovai, 4ek verslo, įvairių įstaigų ir organizacijų 
atstovai.  
Jaunimo reikalų tarybos atstovai dalyvavo jaunimo 
fes4valyje „Apie mus“, Utenos miesto šventės 
metu organizuotame renginyje „Jaunimo taškas“, 
Lietuvos moksleivių sąjungos Utenos padalinio 
rinkiminiame Rudens narių forume, kuriame buvo 
išrinkta nauja padalinio pirmininkė, Utenos 
visuomeninių jaunimo organizacijų sąjungos 
„Apskritasis stalas“ visuo4niame narių susirinkime, 
kuriame buvo išrink4 4 nauji Jaunimo reikalų 
tarybos nariai. 
Taip pat dalyvauta  renginyje Nak4s bibliotekoje’24 
„Paslap4nga nak4es pasaka”, tarptau4nei 
savanorių dienai skirtame renginyje – diskusijoje su 
Monika Linkyte. Utenos visuomeninių jaunimo 
organizacijų sąjungos „Apskritasis stalas“ 
organizuotuose „Utenos jaunimo 
apdovanojimuose“ Jaunimo reikalų taryba skyrė 
savo nominaciją „Metų gimnazijų dalyvaujamasis 
biudžetas“, kurios nugalėtojui – Dauniškio 
gimnazijos mokinių grupei – apdovanojimą įteikiau 
kaip Jaunimo reikalų tarybos pirmininkas. 
2024 m. dėmesys buvo skiriamas ir savišvietai bei 
ugdymuisi. Jaunimo reikalų tarybos nariams buvo 
suorganizuo4 mokymai „Jaunimo poli4kos 
įgyvendinimo sritys“, nariai dalyvavo konferencijoje 
„Šių dienų jaunuolis. Kas ir kaip gali jam padė4?“, 
gilino žinias mokymuose „Jaunimo atsparumo lyčių 
stereo4pams Lietuvoje ugdymas“, dalyvavo 
paskaitoje „Tu nesi vienas“ apie jaunimo 
psichologinius iššūkius, kaip juos supras4 ir valdy4. 
2024 m.  Jaunimo reikalų taryba dirbo ir 4es 
jaunimo poli4kos viešinimo didinimu Utenos 
rajone. Buvo išleistas savanorystės katalogas, 
kuriame jauni žmonės gali ras4 visą reikiamą 
informaciją apie savanorystės Utenoje galimybes, 
kontak4nę informaciją, įstaigų ir organizacijų 
pasiūlymus ir poreikius. Jaunimo reikalų tarybos 
veikla yra viešinama Utenos rajono savivaldybės 
puslapyje www.utena.lt skiltyje „Jaunimui“ bei 
Facebook paskyroje. Taip pat 4kslinė veikla ir 
jaunimui aktuali informacija viešinama Utenos 
rajono jaunimo organizacijų, su jaunimu dirbančių 
organizacijų, įstaigų interne4niuose 4nklalapiuose, 
Facebook bei Instagram paskyrose. Siekiant kuo 
daugiau jaunų žmonių supažindin4 su Jaunimo 
reikalų tarybos veikla, jos viešinimui sukurtas ir 



atskiras profilis Instagram socialiniame 4nkle – čia 
keliama informacija apie įvykusius posėdžius ir 
priimtus sprendimus, aktualius jauniems 
žmonėms. 

Dalyvavimas  
Lietuvos 
savivaldybių 
asocijacijos 
rinkiminiame 
posėdyje 

2024 m. vyko 2 Lietuvos 
savivaldybių asocijacijos 
posėdžiai. Dalyvauta 1 
posėdyje 

Lietuvos savivaldybių asociacijos (LSA) prezidentu 
tapo Plungės rajono meras Audrius Klišonis. Toks 
sprendimas priimtas 2024 spalio 30 dieną, 
trečiadienį, Vilniuje vykusiame neeiliniame LSA 
narių atstovų suvažiavime. Buvo sprendžiami ki4 
darbotvarkės klausimai, vyko bendra diskusija. 

Susi4kimai su 
gyventojais ar 
suinteresuotomis 
gyventojų 
grupėmis 

 Susi4kta su Krašuonos g. gyventojais, kalban4s dėl 
Krašuonos g. užimtumo atsiradus veiklai Krašuonos 
progimnazijos stadione, kada laiku neišjungiami 
stadiono prožektoriai, automobiliais užkemšama 
gatvė, nepaisoma gyvenamosios zonos ženklo 
reikalavimų . Vykdy4 susi4kimai su Utenos 
rajono bendruomenėmis ir atskirais gyventojais. 
Susi4kta su Utenos miesto, Sudeikių, Vyžuonų, 
Užpalių, Daugailių, Radeikių, Vaikutėnų, Leliūnų, 
Sirutėnų, Saldu4škio, Kuk4škių, Tauragnų kaimų ir 
seniūnijų gyventojais, bendruomenėmis ir 
seniūnais. 

Susi4kimas su 
Utenos rajono 
savivaldybės 
meru Marijumi 
Kaukėnu 

 Susi4kimo metu kel4 klausimai, dėl Krašuonos 
gimnazijos stadiono įveiklinimo ir priežiūros, 
automobilių/autobusų parkavimo vietų trūkumo, 
Užpalių g. remonto darbų iškilusių problemų, 
nelegalaus sunkiojo transporto aikštelių Pramonės 
gatvėje, nukirstų medžių sutvarkymo 4es 
Hipodromo gatve, Sudeikių paplūdimio 
infrastruktūros gerinimo, „Utenio“ stadiono likimo, 
naujų sporto ir poilsio erdvių bū4nybės Utenos 
mieste ir seniūnijose, autobusų maršrutų Utenos 
mieste efektyvinimo, Utenos ligoninės, PSPC 
susidariusių gydymo ir konsultavimo eilių šiose 
įstaigose, SPA centro bū4nybės senajame baseine, 
Utenos dvaro teritorijos sutvarkymo, Klaros 
ligoninės remonto darbų ir kt. 

Susi4kimai su 
Utenos rajono 
savivaldybės 
administracijos 
direktoriumi 
Pauliumi Čyvu. 

 Susi4kta su Utenos rajono savivaldybės 
administracijos direktoriumi Pauliumi Čyvu, 
aptarta gatvių infrastruktūros, ženklinimo, gatvių 
užliejimo ir lietaus nuotekų efektyvumo, remonto 
klausimai. Spręsta dėl kelio ženklų, įvažiavimų į 
Basanavičiaus g. Utenoje. Kalbėta apie 
Aukštakalnio mikrorajono. Remonto, takų, 
automobilių aikštelių apšvie4mo darbus, taip pat ir 
viso miesto, seniūnijų gatvių remonto, priežiūros, 
šunų vedžiojimo aikštelių infrastruktūros gerinimo 
klausimais. Diskutuota apie poreikį įreng4 dviračių 
ir pėsčiųjų takus Utenoje esančiose Aukštaičių ir V. 
Kudirkos gatvėse, kitose miesto ir rajono dalyse. 



Inicijuotas susi4kimas su Utenos komunalininku 
dėl druskos barstymo metu gyventojų 
nusiskundimų, varninių paukščių populiacijos 
mažinimo, dėl kiemų, automobilių aikštelių 
praplė4mo galimybių, šaligatvių atnaujinimo ir 
sutvarkymo Smėlio mikrorajone. 

Darbas frakcijoje 
„Kartu už Utenos 
kraštą“ 

 Dalyvauta 423 tarybos posėdžių klausimų 
svarstymuose ir sprendimų priėmimuose. Frakcijos 
metu diskusijai buvo kviečiami Utenos rajono 
savivaldybės UAB‘ų, VšĮ, biudže4nių įstaigų 
vadovai. Bendrauta su UAB „Utenos autobusų 
parkas“, UAB „Utenos butų ūkis“, VšĮ Utenos PSPC, 
VšĮ „Utenos Utenis“, Utenos kultūros centras, 
Utenos DSC, Utenos ligoninė direktoriais, 
išklausyta jų strategija, įmonių vizija, darbų planai, 
išsikel4 4kslai, jų lūkesčiai. Tiek frakcijos biure, 4ek 
ir kitose vietose vyksta frakcijos susirinkimai, 
susi4kimai su gyventojais, interesantais.  

Darbas 
valdančioje 
koalicijoje  

 Dalyvauta 423 tarybos posėdžių klausimų 
svarstymuose ir sprendimų priėmimuose. 
Valdančiosios koalicijos posėdžio metu diskusijai 
buvo kviečiami Utenos rajono savivaldybės 
specialistai skyrių vadovai, UAB, VšĮ, biudže4nių 
įstaigų vadovai. Bendrauta su UAB „Utenos butų 
ūkis“, UAB „Utenos autobusų parkas“, VšĮ Utenos 
PSPC, Utenos kultūros centras, Utenos kraštotyros 
muziejus, Utenos ligoninė, Utenos DSC direktoriais, 
Utenos rajono seniūnijų seniūnais, Utenos 
savivaldybės administracijos skyriaus vedėjais. 
Išklausyta jų strategija, vadovų vizija, naujų teisės 
aktų pakei4mai ir jų įgyvendinimai, darbų planai, 
išsikel4 4kslai, jų lūkesčiai. 

Ki4 susi4kimai ir 
posėdžiai 

 Dalyvauta Utenos r. sav. apdovanojimo „Metų 
geradarys“ darbo grupės posėdžiuose; 
 Utenos rajono savivaldybės administracijos 
Civilinės saugos Operacijų centro posėdžiuose. 
 
2024 m. Liepos 5-7 d. komandiruotė į Lenkiją 
Utenos rajono savivaldybės tarybos sprendimu, 
buvau deleguotas į Lenkijos Respubliką Chelmo  
miestą su kuriuo Utenos rajono savivaldybė 
pasirašiusi bendrystės sutarX. 

Visuomeninės 
iniciatyvos, 
dalyvavimas 
meno, kultūros, 
renginiuose, 
šventėse, 
bendruomenių 
susi4kimuose, 
koncertuose 

 2024 m. kadencijos laikotarpyje netrūko ir 
visuomeninių iniciatyvų, įvairių susi4kimų, 
dalyvavimų bendruomenių, krašto, miestelių 
šventėse, aplankyta daugybė renginių. Susi4kta su 
Kvyklių, Pačkėnų, Sudeikių, Kuk4škių, Saldu4škio, 
Leliūnų, Pakalnių, Vaikutėnų, Tauragnų, Vyžuonų, 
Užpalių, Radeikių, Sirutėnų, Daugailių kaimų ir 
seniūnijų kaimų gyventojais, paminėtos krašto 
bendruomenių šventės, pasveikin4 iškilūs tų 



bendruomenių atstovai. Dalyvauta susi4kimuose, 
parodose, meno renginiuose, kultūriniuose, sporto 
renginiuose, koncertuose, pilie4nėse iniciatyvose: 
 
Sausio 4 d. Sudeikiuose gyventojų susi4kimas su 
meru ir jo komanda 
Utenos rajono savivaldybės meras Marijus 
Kaukėnas, vicemeras Rimantas Dijokas, Utenos 
rajono savivaldybės administracijos direktorius 
Paulius Čyvas, mero patarėjai Gerda Rušienė ir 
Gy4s Stankevičius, sausio 4 d. pavakarę susi4ko su 
Sudeikių seniūnijos bendruomene ir gyventojais.  
Meras pristatė idėjas apie funkcines zonas, 
laukiamas inves4cijas, kempingo teritorijos 
įveiklinimą, Alaušo ežero viešojo paplūdimio viziją, 
Utenos r. Sudeikių daugiafunkcis centras 
papildomas veiklas. Gyventojai džiaugėsi, kad 
pirmą kartą, rajono vadovai atvažiavo tar4s ir 
diskutuo4.  Mero komanda išklausė nuogąstavimus 
bei sužinojo lūkesčius iš Sudeikių miestelėnų, 
įsiklausė į problemas ir pažadėjo ieško4 sprendimo 
būdų, tarian4s kartu su krašto bendruomene. 
Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Sausio 5 d. susi4kimas su LMS Utenos padalinio 
pirmininke Vytaute Meškuotyte.  
Pokalbis su naujai išrinkta LMS Utenos padalinio 
pirmininke Vytaute Meškuotyte. Šnekėjome apie 
padalinio veiklą, naujas užmačias, kokie jos 
pagrindiniai 4kslai ir siekiai šios kadencijos metu, 
kaip planuoja ska4n4 moksleivių aktyvumą ir 
dalyvavimą padalinio veikloje, kuo dar lyderė, 
šiandien švenčian4 gimtadienį. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys, JRT pirmininkas. 
 
Sausio 9 d. susi4kimas su Utenos kolegijos 
atstovais 
Susi4kimas su Verslo ir technologijų fakulteto 
atstovais. Kokios tarptau4nės veiklos vyksta 
fakultete, kaip į jas įsitraukia studentai, pasakojo 
fakulteto dekanė dr. Vaida Bartkutė-Norkūnienė, 
dėstytojos Gražina Stasiulionienė, Rūta Puidokaitė-
Savickienė ir Vida Šeikienė bei studentai Aurimas 
Veselka ir Saulius Strelčiūnas. Susi4kime dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Sausio 10 d. Susi4kimas ir diskusija su Utenos 
rajono savivaldybės administracijos specialistais. 



Utenos rajono savivaldybės administracijos 
Socialinių reikalų ir sveikatos apsaugos skyriaus 
vedėjo pavaduotoja Rima Lukoševičienė pristatė ir 
priminė, kokios kompensacijos bus taikomos šiais 
metais, kokie laukia pokyčiai socialinių paslaugų 
gavėjams? Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Susi4kimas ir pasveikinimas Utenos A. ir M. 
Miškinių bibliotekos direktorę, miesto garbės 
pilietę, pelnius aukščiausią Kultūros ministerijos 
apdovanojimą – garbės ženklą „Nešk savo šviesą ir 
4kėk“. Prie kavos puodelio aptar4 jau padary4 
darbai ir kalbėtasi apie atei4es planus. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Sausio 11 d. STEAM centro lankymas 
STEAM Utena centras gavo neį4kė4ną dovaną- 
Utenos Rotary klubas vaikų ugdymui ir edukacijai 
padovanojo virš 20 000 Eur. Įsteigtas Rotariukas. 
Laboratorijoje vaikai bus mokomi inžinerijos 
pagrindų, fizikinių ir gamtos dėsnių pažinimo, 
ekologijos, programavimo, komandiškumo. Tai dar 
vienas mažas žingsnelis link tvarios, kūrybiškos ir 
išradingos  atei4s kūrimo. Susi4kime dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Utenos rajono savivaldybės meras Marijus 
Kaukėnas su komanda susi4ko su Tauragnų krašto 
bendruomene. Kalbėtasi apie Tauragno ežero 
pakrantės įveiklinimą, funkcines zonas, paežerės 
pritaikymą neįgaliesiems. Susi4kimo metu 
gyventojai uždavė jiems aktualius klausimus. 
Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Sausio 12 d.  
Seimas pritarė Valstybės tarnybos įstatymo 
projektui, kuriuo kuriama lanks4, efektyvi ir 
moderni valstybės tarnyba, s4prinama vadovų 
grandis, investuojama į valstybės tarnautojų 
kompetencijų ugdymą, tobulinama motyvacinė ir 
atlygio sistema. Apie Valstybės tarnybos įstatymo 
pokyčius, šio įstatymo įgyvendinimo prak4nę pusę, 
ar yra jau pasikei4mų Utenos rajono savivaldybės 
administracijoje ir jai pavaldžiose įstaigose 
susi4kime pasikalbėjau su Utenos rajono 
savivaldybės administracijos direktoriumi Pauliumi 
Čyvu. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 



 
Laisvės gynėjų diena Utenoje, Utenos KC 
Utenos KC renginys skirtas Laisvės gynėjų dienai 
paminė4. Vyko atminimo koncertas, muzikinis 
vakaras „Mes- Laisvės vaikai“. Parodos a4darymas 
skirtas Lietuvos kovai už laisvę. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Utenos A.ir.M. Miškinių viešojoje bibliotekoje 
pristatyta Vytauto Bagdono parengta knyga apie 
kraš4eX, teatro, kino ir televizijos aktorių, režisierių 
Ferdinandą Jakšį „Mūsų Ferdinandas. Tokį Jį 
prisimename…” Renginyje dalyvavo ir savo 
atsiminimais apie Ferdinandą Jakšį dalinosi knygos 
autorius, Lietuvos žurnalistų sąjungos narys, 
kraštotyrininkas, fotografas, respublikinės 
literatūrinės Vaižganto premijos laureatas Vytautas 
Bagdonas, kuris sakė: „Ši knyga – 4k maža dalis to, 
ką galimą pasaky4 apie šį žmogų, koks jis buvo“. 
Taip pat pristatyme dalyvavo aktoriaus sesuo 
Žaneta Jakšytė-Kibickienė, svėdasiškis 
mokslininkas, biomedicinos mokslų daktaras, 
visuomenininkas doc. Juozas Lapienis. Vakarą 
moderavo uteniškis, dailininkas, tapytojas, 
profesorius Arvydas Šaltenis. Susi4kime dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Sausio 13 d. minėjimas Utenos kraštotyros 
muziejuje. 
Utenos kraštotyros muziejus naujus metus 
pradeda nauja paroda – nuo sausio 10 iki vasario 
20 d. eksponuojama Europos Parlamento nario 
Petro Auštrevičiaus globojama ukrainiečių 
menininko Artemo Azarovo darbų (1995–2022) 
paroda „Veiksmo menas“. Sausio 13-ajai skirtas 
renginys ir parodos pristatymas 2024 m. sausio 12 
d. 13 val. Artemas Azarovas (slapyvardis 
Dailininkas) – karys savanoris, dalinio „Fraikor“ 
būrio vadas. Dailininkas žuvo 2022 m. kovo 5 d. 
gindamas savo gimtąjį miestą Charkivą nuo rusų 
okupantų. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Sausio 18 d. a4dary4 knygomatai Utenoje 
Utenoje skaitytojų patogumui buvo a4dary4 dar 
du knygomatai. Naujieji knygomatai leis pasiim4 ar 
grąžin4 knygas nekontak4niu būdu, bet kuriuo 
patogiu laiku! Iki šiol Utenoje buvo 4k vienas 
knygomatas, kuris įrengtas prie A. ir M. Miškinių 
viešosios bibliotekos įėjimo (Maironio g. 12), o jau 



nuo sausio 18 d. užsisaky4 knygas ir jas atsiim4 
galima visa parą veikiančiuose, naujai įrengtuose 
knygomatuose. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Sausio 19 d. spręstas klausimas dėl biologinės 
taršos Utenos miesto parkuose 
Utenos miesto gyventojas pranešė, kad praeitą 
savaitę vedžiodamas savo augin4nį Utenos miesto 
Vyžuonos parke, šuo ap4ko nupjautas karvės ausis 
su žymėjimo pėdsakais. Viena buvo rasta netoli 
Utenos daugiafunkcio sporto centro, kitos- arčiau 
upės, netoli pasivaikščiojimo takų. Iš viso 
gyventojas rado tris nupjautas karvių ausis. 
Inicijuotas susi4kimas su Utenos rajono 
savivaldybės administracijos direktoriumi, Utenos 
miesto seniūnijos seniūne, Utenos komunalininkas 
direktoriumi. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Susi4kau su Utenos švie4mo centro direktore 
Vitaliją Bujanauskienę. Utenos švie4mo centro 
bendruomenė  sausio 19 d. oficialiai atvėrė  
Utenos dvaro laiko portalą K. Ladygos g. 18 C.  
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Sausio 24 d. susi4kimas su Utenos DSC atstovais 
Susi4kau su Utenos daugiafunkcio sporto centro 
direktoriaus pavaduotoju sportui ir renginiams 
Vitalijumi Šeršniovu ir metodininke Irma Maigiene. 
Pokalbis apie centro kasdienybę, galimybes, kokios 
naujovės laukia 2024 metais.  
 
Sausio 26 d. susitkimas su VIC atstovais ir 
verslininkais 
Bendradarbystės centrai yra puikus būdas ska4n4 
verslo bendradarbiavimą. Jie suteikia verslu 
užsiiman4ems žmonėms erdvę dalin4s idėjomis, 
pa4r4mi, kuri gali paska4n4 naujus projektus ir 
inovacijas, prisidė4 prie plėtros ir s4prin4 
verslumo kompetencijas ir taip augin4 savo verslų 
konkurencingumą. 2023 m. Utenos verslo 
informacijos centro administruojamas Utenos 
bendradarbystės centras „Spiečius“ viršijo 
išsikeltus 4kslus ir džiaugiasi puikiais rezultatais. 
Susi4kime  min4mis dalinosi, ir kaip sekėsi, 
pasakojo Utenos verslo centro direktorė Irina 
Šeršniova, projektų administratorė Jūratė Čiapė ir  
UAB „Šviesi idėja“ vadovė, Vaiko ola - vaikų 
žaidimų kambario Utenoje  įkūrėja Inga Aleknienė. 



Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Sausio 27 d. literatų renginys 
Utenos literatų klubas "Verdenė" kvietė sausio 27 
d. 13 val.  į tradicinį renginį " Gimtoji mūsų žemė". 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
 
Sausio 31 d. susi4kimas su Utenos rajono 
savivaldybės Aplinkos apsaugos skyriaus 
specialistais 
Baigtos projekto „Komunalinių atliekų tvarkymo 
infrastruktūros plėtra Utenos rajone" veiklos 2023 
m. pabaigoje įvykdytos projekto „Komunalinių 
atliekų tvarkymo infrastruktūros plėtra Utenos 
rajone“ veiklos. Pasiektas projekto 4kslas - 
pagerin4 rūšiuojamojo surinkimo infrastruktūrą 
Utenos miesto gyventojams. Projekto vykdymo 
metus buvo įrengtos 32 konteinerių aikštelės, 
įsigy4 198 pusiau požeminiai komunalinių atliekų ir 
antrinių žaliavų konteineriai, įsigy4 ir išdalin4 1305 
individualūs atliekų rūšiavimo konteineriai, įsigyta 
ir išdalinta 2000 kompostavimo priemonių. Bendra 
projekto vertė – 957 976 Eur, iš kurių 814 280 Eur – 
Europos Sąjungos fondų lėšos. 
Įgyvendintas projektas „Želdynų teritorijos 
formavimas ir kraštovaizdžio būklės gerinimas 
Utenos mieste“ Utenos rajono savivaldybės 
administracija sėkmingai įgyvendino projektą 
„Želdynų teritorijos formavimas ir kraštovaizdžio 
būklės gerinimas Utenos mieste“. Pagal projektą 
darbai buvo vykdomi Vyžuonaičio ir Rašės 
parkuose. Vyžuonaičio parke įreng4 pėsčiųjų takai 
aplink ežerą ir parko prieigose, pastaty4 suoliukai, 
įreng4 laiptai. Vykdant projektą Rašės parke 
įrengtas pėsčiųjų takas nuo Gyvūnų globos namų 
iki Vestuvių kalno prieigų. Įrengtas praėjimas 
pėsčiųjų taku per Rašės upę. Prie pėsčiųjų tako 
įrengtos apžvalgos aikštelės su suoliukais. 
Vyžuonaičio ir Rašės parkuose atlik4 sanitariniai ir 
kraštovaizdžio tvarkomieji kir4mai, sudarant 
sąlygas aug4 ver4ngų rūšių želdiniams, atlik4 
augalų sodinimo darbai. Utenos miesto 
Vyžuonaičio ir Rašės parkų želdynų teritorijos 
sutvarkytos išlaikant natūralų teritorijų charakterį, 
išsaugant vietovių kraštovaizdžio savitumą. Parkų 
teritorijos pritaikytos lankymui, poilsiui ir 
pažinimui. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 



 
Vasario 7 d. susi4kimas su „Utenos Vil4s“ atstovais. 
Susi4kau su Sutrikusio intelekto žmonių globos 
bendrijos „Utenos Vil4s“ pirmininke Aldona 
Vėbriene ir socialine darbuotoja Deimantę 
Dikovičiūtę. Bendrija „Utenos Vil4s“ neseniai 
atšventė 30 metų jubiliejų. Kaip  sėkmingai dirban4 
organizacija Utenos savivaldybės teritorijoje 
gyvenančių žmonių labui įgijo pasi4kėjimą, jie žino, 
kad iš4kus krizinei situacijai, turi kur kreip4s, gauna 
reikiamą pagalbą. Apie jų nūdieną ir 
pasikalbėjome. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Vasario 9 d. Geriausių 2023 m. Utenos rajono 
spor4ninkų apdovanojimų šventė.  
Utenoje įver4n4 metų atletai. Utenos sporto 
apdovanojimai 2023. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Vasario 10 d. Užgavėnių šventė Utenoje 
Užgavėnių kvapai pritraukė minias uteniškių ir 
svečių! Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Vasario 13 d.  
Šiandien minima Pasaulinė Radijo diena. Utenos 
radijas jau 20 metų kartu su Utenos regionu. Ta 
proga studijoje susi4kau su radijo kolektyvu ir 
pabendravau su radijo gerbėju, nuola4niu 
klausytoju iš Vilniaus – Aurimu Ramonu. 
Pakalbėjome su Aurimu, ką jam reiškia radijas, kaip 
jis paveikė jo gyvenimą? Susi4kime dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Utena - pirmoji Lietuvoje pradeda vykdy4 
Regioninės pažangos Europos Sąjungos 
finansuojamus projektus! Utenos rajono 
savivaldybės administracijos direktorius Paulius 
Čyvas ir VšĮ Centrinės projektų valdymo agentūros 
direktoriaus pavaduotoja Jūratė Lepardinienė 
pasirašė ES inves4cijų programos, Lietuvos 
Respublikos ir Utenos rajono savivaldybės biudžeto 
lėšomis finansuojamo projekto „Socialinio būsto 
plėtra Utenos mieste“ sutarX. Projekto 4kslas – 
padidin4 Utenos rajono savivaldybės socialinio 
būsto fondą, už4krinant socialiai pažeidžiamų 
grupių poreikių tenkinimą, įskaitant specialių 
poreikių turinčius asmenis. Asmenys su negalia, 
kuriems reikalingas specialiai pritaikytas būstas, ir 
gausios šeimos, iš viso 38 asmenys – tos gyventojų 



grupės, kurioms 4nkamas būstas rinkoje sunkiai 
prieinamas arba visai neprieinamas. Projekto metu 
planuojama įsigy4 Utenos mieste 10 vnt. socialinių 
būstų: 8 vnt. trijų kambarių (iki 75 kv. m.) butai ir 2 
vnt. dviejų kambarių (iki 56 kv. m. ploto) butai, kur 
pastarieji bus pritaiky4 pagal specialius neįgaliųjų 
poreikius, priklausomai nuo fizinės ar psichinės 
asmens negalios. Projektas įgyvendinamas 
lygiateisiškumo principu, siekiant už4krin4 lygias 
galimybes pagerinant visos 4kslinės grupės 
gyvenimo kokybę, nevaržy4 jokių teisių 
pasinaudo4 socialinėmis garan4jomis, ypa4ngai 
teik4 privilegijas sudarant sąlygas žmonėms su 
negalia visapusiškai įsitrauk4 į bendruomenę ir joje 
dalyvau4. Bendra projekto vertė – 891 051,60 Eur, 
iš kurių skiriamas finansavimas – 682 459,70 Eur, 
nuosavas indėlis – 208 591,90 Eur. Numatyta 
projektą įgyvendin4 iki 2027 m. II ketv. Apie tai 
susi4kime pasikalbėjome su Utenos rajono 
savivaldybės administracijos direktoriumi Pauliumi 
Čyvu. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Susi4kome su Utenos daugiafunkcio sporto centro 
direktoriaus pavaduotoju sportui ir renginiams 
Vitalijus Šeršniovu. Kartu Sporto projektų ir 
renginių specialiste Jurgita Ulkiene bei Utenos 
rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro  
direktorės pavaduotoja Ina Meidiene, pakalbėjoe 
apie  planuojamus renginius, projektus, kuo 
pradžiugins Utenos rajono gyventojus ir svečius. 
Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Apsilankymas Utenos kraštotyros muziejuje 
Ser4fikuota tradicinių amatų meistrė, tau4nių 
kos4umų kūrėja Asta Vandytė ir  dailininkė-
dizainerė, ser4fikuota tau4nių kos4umų kūrėja 
Diana Tomkuvienė Utenos kraštotyros muziejuje  
pristatė knygą JUOSTOS KILIMUOSE. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Vasario 14 d. susi4kimas su Utenos ligoninės 
vadovu 
Pokalbiui susi4kome su Utenos ligoninės 
direktoriumi Tomu Saladžiu, ir socialinių 4nklų 
administratore Jurgita Ulkiene. Pokalbis su vadovu 
apie jo požiūrį į vadovaujamą įstaigą, kokią ją 
pamatė 4k atėjęs, ką jau spėjo nuveik4 ir kokius 
pokyčius dar ke4na įgyvendin4. Susi4kime 



dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Vasario 16 d. Paminėta Lietuvos Nepriklausomybės 
diena. 
Utenoje Vasario 16-oji pradėta švęs4 Utenos meno 
mokyklos salėje. Skambėjo gražiausios Lietuvos 
kompozitorių ir mokinių sukurtos dainos fes4valyje 
"Volunge Šauk Ąžuole". Šventės staigmena - 
lietuvės Aldonos Simanavičius iš JAV atlikta daina 
"Tėviškėle" kartu su bičiuliu Dovydu Girucku. 
Šventė tęsėsi Utenos kultūros centre. Koncertavo 
Utenos kultūros centro šokių ir dainų ansamblis 
"Vieversa". Savo nuoširdžiomis melodijomis 
džiugino bardas Kasparas Balynas. Visi iš šventės 
išsinešė dalelę šilumos, nuoširdžius jausmus 
Tėvynei. Įveikite savo Laisvės ratą iki pat Kovo 11-
osios A.Šapokos gimnazijos stadione švęsdami ir 
įprasmindami Laisvę. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Vasario 17 d. pasveikinta Viktorija Jovarienė 
Gabrielės Petkevičaitės-Bitės atminimo medalis 
"Tarnaukite Lietuvai" Viktorijai Jovarienei. 
Gabrielės Petkevičaitės-Bitės atminimo medalio 
„Tarnaukite Lietuvai“ kandidatų ver4nimo komisija 
2024 m. vasario 13 d. posėdyje apsvarstė pateiktus 
kandidatus ir slaptu balsavimu išrinko 2024 m. 
Gabrielės Petkevičaitės-Bitės atminimo medalio 
„Tarnaukite Lietuvai“ laureatus, tarp jų mūsų 
gerbiama ir mylima užpalietė, Rytų Aukštai4jos 
žirgininkystės legenda - Viktorija Jovarienė 
apdovanota už filantropinę veiklą, ypač jaunų 
žmonių saviraiškos ska4nimą ir rėmimą. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Akcija „Įveik savo Laisvės ratą“ – tai tavo galimybė 
paminė4 svarbias mūsų šaliai datas prasmingai, 
aktyviai ir patrio4škai. Apibėk, apeik, apvažiuok ar 
kitaip įveik SAVO Laisvės ratą ar ratus, nebijok 
parody4, kad esi lietuvis ir myli savo šalį! Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Vasario 20 d.  
Susi4kome su Violeta Ginai4ene, Utenos apskri4es 
vyriausiojo policijos komisariato Komunikacijos 
vyriausioji specialiste, pokalbio tema „Visuomenės 
pasi4kėjimas policija, žmonių saugumo jausmas ir 
ki4 sta4s4niai rodikliai bei Utenos apskri4es 



vyriausiojo policijos komisariato pagrindiniai 2023 
metų veiklos rezultatai“. Susi4kime dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Nuo vasario 20 d. Utenos rajono savivaldybės 
administracijoje pareigas ei4 pradeda naujoji 
Švie4mo ir sporto skyriaus vedėja Diana Guzienė. 
Naujosios vedėjos darbo pa4r4es bagaže – beveik 
15 metų pa4r4s vadovaujant gimnazijoms, 
mokytojos ir karjeros koordinatorės darbas. Diana 
ilgą laiką priklausė Lietuvos mokyklų vadovų 
asociacijai, buvo jos tarybos narė, Rokiškio rajono 
švie4mo įstaigų vadovų asociacijai, kuriai 
vadovavo, ji yra baigusi Nacionalinės švie4mo 
agentūros švie4mo įstaigų vadovų mentorių 
programą – yra viena iš 43 Lietuvos švie4mo 
specialistų, kurie nuolat konsultuoja įvairių mūsų 
šalies mokyklų vadovus. Susi4kime dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Susi4kimas su Odeta Vaikutėnuose, Odetos galerija 
ir a4daryta margučių paroda. Renginyje dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Vasario 21 d. pokalbis su Lietuvos neįgaliųjų 
draugijos teisininke Agne  Klemanskiene. 
Nuo šių  metų šalies darbo rinkoje stebime 
pokyčius, atveriančius naujas galimybes žmonėms 
su negalia ir keliančius iššūkius organizacijoms. 
Naujai įsigaliojęs Asmens su negalia teisių 
apsaugos pagrindų įstatymas įpareigoja valstybės 
įstaigas, turinčias daugiau nei 25 darbuotojus, 
įdarbin4 ne mažiau nei 5 proc. darbuotojų su 
negalia.  Pokalbis šia tema  su Lietuvos neįgaliųjų 
draugijos teisininke Agne  Klemanskiene. Pokalbis 
vyko telefonu. 
 
Vasario 22 d. susi4kimas Utenos švie4mo centre 
Utenos švie4mo centre  vyko  "Tūkstantmečio 
mokyklų  programos " Utenos r. savivaldybės  
projekto   a4darymo  renginys. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
 Aplankytas Utenos kraštotyros muziejus 
Angelų takais. Virtualios realybės filmas „Angelų 
takais“ jau Utenoje! Utenos kraštotyros muziejus 
kviečia jį pamaty4!  60 M. K. Čiurlionio paveikslų 
filme! Viso filmo metu aplinka reaguoja į žiūrovo 
žvilgsnį. A4dus žiūrovo aplinkos stebėjimas keičia ir 
pratur4na aplinką, priar4ndamas ją prie originalių 



M. K. Čiurlionio paveikslų. Renginyje dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Vasario 23 d. Koncertas Utenos kameriniame 
teatre 
Darius Žvirblis pakvietė į muzikinį pokalbį. Darius 
Žvirblis - Lietuvos dainų autorius ir atlikėjas, 
bardas, klaipėdiečių roko grupės „A4ka“ įkūrėjas ir 
vokalistas. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Vasario 26 d. susi4kimas KIC Taurapilis su projekto 
Open Call 2 iniciatoriais. 
vasario 26 d. bendradarbystės centre „Spiečius“ 
Utenoje, Kūrybinių industrijų centras „Taurapilis“, 
Kauno technologijų universitetas kartu su Žaliųjų 
savivaldybių nacionaliniu 4nklu įgyvendina 
projektą, kuris skirtas plėto4 Utenos regiono 
turizmo sektoriaus verslo tvarumą. Būtent vasario 
1 d. a4darytas SUSRUR projekto atviras kvie4mas 
Open Call #2. Tai puiki galimybė gau4 ES 
finansavimą moky4s tvariųjų iniciatyvų, pradė4 
ser4fikavimo procesą, gau4 mentorių konsultacijas 
ir įdieg4 tvarias inovacijas savo versle. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Vasario 28 d. susi4kimas su Utenos rajono 
savivaldybės administracijos Socialinių reikalų 
skyriaus vyr. gydytoja Eligija Židoniene. 
Utenos rajono savivaldybės administracijos 
Socialinių reikalų skyriaus vyr. gydytoja Eligija 
Židonienė kartu su  Utenos ligoninės Socialinių 
4nklų administratore Jurgita Ulkiene. Pokalbis apie 
Utenos gydymo įstaigų vykdomus projektus ir 
pacientų pavėžėjimo paslaugą. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Vasario 29 d. susi4kimas su NATO atstovais 
2024 m. vasario 29 d. Utenos rajono savivaldybė 
kartu su NATO pajėgų integravimo centru 
organizavo „NATO dieną“ Utenoje. Į Uteną atvyko 
NATO pajėgų atstovai-kariškiai iš įvairių NATO 
valstybių, kurie yra dislokuo4 Lietuvoje. Vėliau 
NATO kariai susi4ks Utenos „Saulės” gimnazijoje su 
Utenos moksleiviais. Po to komandos vizitas 
numatytas į UAB „Utenos vandenys”. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 



Kovo 1 d. apsilankyta UAB „Utenos šilumos 4nklai“ 
visuo4niame akcininkų susirinkime 
Sušauktas UAB „Utenos šilumos 4nklai“ neeilinis 
visuo4nis akcininkų susirinkimas, patvir4ntas 
naujai kadencijai direktorius. UAB „Utenos šilumos 
4nklai“ iniciatyva ir sprendimu 2024 m. kovo 1 d. 
buvo šaukiamas neeilinis visuo4nis Bendrovės 
akcininkų susirinkimas. Susirinkime dalyvavęs 
Utenos rajono savivaldybės meras Marijus 
Kaukėnas skyrė antrai kadencijai UAB „Utenos 
šilumos 4nklai“ direktorių Darių Šinkūną ir pratęsė 
jo pareigas 5 metų kadencijai akcentuodamas 
bendrovės ir direktoriaus puikius rezultatus, 
inovacijų paiešką ir pritaikymą šilumos ūkyje, 
lyderystę ir puikų 2023/2024 m. bendrovės 
šildymo sezono rezultatą. Susumavus, UAB 
„Utenos šilumos 4nklai“ yra Nr. 1 pagal vidu4nę 
centralizuotai 4ekiamos šilumos kainas Lietuvoje, 
šiame- 2023/2024 m. sezone tarp kitų 
savivaldybių. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Kovo 4 d. Regioninio mokinių dailės konkurso „Šv. 
Kazimieras – Dievo meilės žiburys“ parodos 
a4darymo bei laureatų apdovanojimo šventė 
2024 m. kovo 4 d. Utenos Kristaus Žengimo į dangų 
bažnyčioje vyks Regioninio mokinių dailės 
konkurso „Šv. Kazimieras – Dievo meilės žiburys“ 
parodos a4darymo bei laureatų apdovanojimo 
šventė. Šį regioninį mokinių dailės konkursą 
organizavo Šv. Kazimiero ordino Utenos komtūrija. 
Konkurso vyksmu, parodos eksponavimu ir šventės 
organizavimu rūpinosi Utenos Krašuonos 
progimnazijos dailės mokytoja ekspertė Dalia 
Puodžiukienė. Dailės konkurse "Šv. Kazimieras - 
Dievo meilės žiburys" dalyvavo: Utenos meno 
mokyklos Dailės skyriaus, Utenos Krašuonos 
progimnazijos ir Ignalinos švie4mo ir sporto 
paslaugų centro Dailės studijos mokiniai. Konkurso 
organizatoriai išleido laureatų ir parodos dalyvių 
kūrinių atvirukų rinkinį. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Utenoje nebelieka "Bolt" paspirtukų paslaugos. 
Tokį sprendimą priėmėme peržvelgę praėjusių 
metų sta4s4ką, kuri atskleidžia, kad paslaugos 
patrauklumas kol kas dar nėra didelis"- tegiama 
pranešime, kurį gavo Utenos valdininkai iš 
kompanijos "Bolt". Pažymima, kad "Bolt" 
nusprendė nutrauk4 savo veiklą Utenoje 4k 2024 
m.. Bet esant poreikiui, neatmetė galimybės 



sugrįž4 į Uteną kitais metais. "Bolt" paspirtukų 
nuoma ne kartą susilaukė kri4kos ir pasipik4nimo 
iš uteniškių ir miesto svečių dėl ne4nkamos 
paspirtukų priežiūros, netvarkingai paliktų šių 
transporto priemonių, kurias buvo galima ras4 ne 
4k ant šaligatvių, gatvėse, bet ir įmestų į Utenos 
miesto upes. Ne kartą pastabas dėl pažeidimų 
buvo išreiškusi ir Utenos rajono savivaldybė. Apie 
tai kalbėjomės su Utenos rajono savivaldybės 
administracijos direktoriumi Pauliumi Čyvu. 
Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Kovo 5 d. susi4kome pokalbiui su Utenos Atviro  
Jaunimo centro  socialinė darbuotoja darbui su 
jaunimu Raimonda Gaulyte. 
Utenos Atviro  Jaunimo centro  socialinė 
darbuotoja darbui su jaunimu Raimonda Gaulytė ir 
savanorė Airida Venckutė. Jau devynerius metus 
veikiančio centro erdvėje jaunuoliai gali saugiai ir 
prasmingai leis4 savo laisvalaikį, įgyvendin4 idėjas, 
diskutuo4 jiems rūpimais klausimais bei visuomet 
gau4 reikiamą emocinį palaikymą.  Apie mėgstamą 
centro veiklą, įsivyravusią atmosferą ir 
pasikalbėjome. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys, JRT pirmininkas. 
 
Uteniškės sėmėsi pa4r4es s4prinant ryšius su 
išvykusiais kraš4ečiais. Kaip savivaldybėms 
palaiky4 kuo s4presnį ryšį su išvykusiais 
tau4ečiais? Kaip paska4n4 išvykusius kraš4ečius 
pasidalin4 savo pa4r4mi ir idėjomis su savo 
gimtuoju miestu ar miesteliu? Kokios 
komunikacijos strategijos efektyviausiai kuria ryšį? 
Kaip visa tai gali prisidė4 prie šalies regionų 
augimo ir s4prėjimo? Visa tai aptar4 surengtas 
specialus seminaras su diaspora dirban4ems bei 
LSA inicijuotą iniciatyvą „Globalūs regionai“ 
koordinuojan4ems savivaldybių atstovams. Utenai 
atstovavo Utenos verslo informacijos centras 
direktorė Irina Šeršniova ir Kūrybinių industrijų 
centras „Taurapilis“ administratorė Lauryna 
Railienė. Apie tai ir padiskutavome. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Kovo 7d. susi4kimas su meru Marijumi Kaukėnu 
Kūjų smūgiais prasidėjo Vilnius-Utena kelio 
remonto darbai. Šiandien magistralėje Vilnius-
Utena pradė4 atkarpos nuo Molėtų iki Utenos 
kapitalinio remonto darbai. Vienintelio šalyje iš 



cementbetonio plokščių sudaryto kelio atkarpos, 
siekiančios beveik 30 km, rekonstrukciją „Via 
Lietuva“ (anksčiau – LAKD) planuoja baig4 dar šiais 
metais. „Amžiaus statybomis“ praminto kelio 
rekonstrukcijos darbų nuo Molėtų iki Utenos 
sutar4s Susisiekimo ministerijoje buvo pasirašyta 
vasario pradžioje.  30 km atkarpos nuo Molėtų iki 
Utenos darbų vertė sudaro 61 mln. Eur su PVM. 
Suplanuotus rekonstrukcijos darbus atliks „Via 
Lietuva“ skelbtą viešąjį konkursą laimėjusi akcinė 
bendrovė „HISK“. Po pradėtų darbu, pokalbiui 
susi4kau su Utenos rajono savivaldybės meru 
Marijumi Kaukėnu. Susi4kime dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Keliautojas Tadas Lapinas Utenos A. ir M. Miškinių 
viešosios bibliotekos salėje susirinkusiems atvėrė 
įspūdžių lobynus iš savo kelionių į Indiją. Tadas 
pasakojo apie praėjusios vasaros ekspediciją po 
Indiją, Mažąjį Tibetą ir Himalajų kalnus. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Kovo 10 d. pagerbtas monsinjoras Juozapas 
Čeberiokas. 
2024 m. kovo 17 d. monsinjoras Juozapas 
Čeberiokas švenčia 90 metų sukakX. Ta proga, kovo 
10 dieną Kuk4škių Šv. Jono Krikštytojo bažnyčioje 
vyko iškilmingos Mišios. Pasveikin4 ir pagerb4 
monsinjoro atvyko vyskupas Jonas Ivanauskas. 
Jubiliejaus proga monsinjorui linkėta, kad jį ir toliau 
lydėtų Dievo palaima, s4pri sveikata, džiaugsmas, 
vil4s ir visokeriopa sėkmė. Renginyje dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Kovo 11 d. Šven4niai renginiai rajone 
Utena švenčia Kovo 11 Lietuvos Nepriklausomybės 
atkūrimo dieną! Paskelb4 Utenos rajono 
savivaldybės Garbės piliečiai, įver4n4 Metų 
geradariai! Minint Lietuvos Nepriklausomybės 
atkūrimo 34-ąsias me4nes Utenos kultūros centre 
buvo pagerb4 Utenos kraštui nusipelnę žmonės. 
Utenos krašto garbės piliečio regalijos įteiktos  
habilituotai biologijos mokslų daktarei Eugenijai 
Šimkūnaitei (po mir4es). Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
Kovo 13 d. Susi4kimas su Utenos ligoninės 
medikais 
Apie akciją „Ačiū medikams“, Pasaulinę inkstų 
dieną, Apsinuodijimų prevencijos savaitę ir 
Europos kovos su smurtu prieš gydytojus ir asmens 



sveikatos priežiūros specialistų dieną. Susi4kome 
su Utenos ligoninės laikinai einan4 direktorės 
pavaduotojos medicinai  pareigas gydytoja 
nefrologė Larisa Jakš4ene ir gydytoju toksikologu 
Mariumi Perminu. Susi4kime dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Kovo 15 d. pristatyta Zitos Mackevičienės knygos 
Utenos A. ir M. Miškinių viešosios bibliotekos 
konferencijų salėje vyko Zitos Mackevičienės 
knygos „Rytų Aukštai4jos tau4nis kos4umas“ 
pristatymas. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Kovo 18 d. vyko valstybinio lygio civilinės saugos 
pratybos. 
Utenoje ir visoje Lietuvoje vyko valstybinio lygio 
civilinės saugos pratybos simuliuojant avariją 
Astravo atominėje jėgainėje Baltarusijoje. 
Priešgaisrinės apsaugos ir gelbėjimo departamento 
prie Vidaus reikalų ministerijos informacija 
gyventojams: Pratybos, skirtos koordinuo4 Krizių 
valdymo ir civilinės saugos sistemos subjektų 
veiksmus įvykus branduolinei avarijai Lietuvos 
pašonėje esančioje Astravo atominėje elektrinėje, 
vyko nuo 8 iki 17 valandos. Pratybose dalyvavo 
Nacionalinė saugumo komisija, Nacionalinis krizių 
valdymo centras, šešios ministerijos, penkios 
valstybės ins4tucijos ir įstaigos, visos šalies 
savivaldybės ir septynios nevyriausybinės 
organizacijos. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys, ESK narys. 
 
Kovo 20 d. apsilankymas Leliūnuose, Vytauto 
Valiušio keramikos muziejuje 
Besidomint šiuolaikiniu menu, skulptūra, Lietuvos 
menininkais, susipažinau su Eglės Einikytės - 
Narkevičienės kūryba. Šiuo metu skulptorė-
keramikė šalia Vytauto Valiušio keramiko muziejaus 
esančiame Meno centre išnaudoja kūrybinės 
rezidencijos potencialą, lipdo skulptūrą savo 
asmeninei parodai. Susi4kime dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
“Žingsnis po žingsnio Uteną pažinsi”. Utenos 
daugiafunkcis sporto centras kviečia visus kovo 23 
d. į nuostabų žygį! Tai puikus būdas bū4 sveikiems 
ir aktyviems. Geriausiai pažįs4 miestą žengdamas 
žingsnis po žingsnio. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 



Kovo 24 d. minimos Lietuvos par4zano Vinco 
Kaulinio-Miškinio 75-osios žū4es me4nės 
Utenos Šaulių namuose, bus minimos Lietuvos 
par4zano Vinco Kaulinio-Miškinio 75-osios žū4es 
me4nės. Programoje numatyta dokumen4nio 
filmo „Antanas Lukša. Brolio Pažadas“ peržiūra. 
Filmą pristatė jo autorė ir režisierė – Rūta 
Sinkevičienė. Filmas skirtas laisvės kovotojui, 
Lietuvos poli4nių kalinių ir trem4nių sąjungos 
ilgamečiam vadovui ir garbės pirmininkui, kuris 
buvo gyvų ir žuvusiųjų par4zanų balsas, Lietuvos 
par4zano Juozo Lukšos-Daumanto broliui – 
ANTANUI LUKŠAI jo 100-ųjų gimimo me4nių proga. 
Susirinkusieji galėjo pamaty4 Lietuvos gyventojų 
genocido ir rezistencijos tyrimo centro Okupacijų ir 
laisvės kovų muziejaus darbuotojų parengtą 
edukacinę-kilnojamąją parodą „Laikom frontą!“, 
liudijančią apie Antano Lukšos kovą už Lietuvos 
laisvę bei visų Laisvės kovotojų veiklą. Po 
iškilmingos renginio dalies tylos minute prie Vinco 
Kaulinio-Miškinio paminklo buvo pagerbtas jo 
atminimas. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Kovo 26 d. aplankyta Utenos meno mokykla 
Uteniškius ir miesto svečius Utenos meno mokykla 
kviečia aplanky4 lauko ekspoziciją ir susipažin4 su 
naujais profesionalių dailininkų meno objektais, 
sukurtais įgyvendinant Utenos rajono savivaldybės 
finansuotą projektą ,,Jauna galerija", taip pat - 
apžiūrė4 Utenos meno mokyklos dailės skyriuje (J. 
Basanavičiaus g.36, Utena) vykstančias parodas bei 
istorines ekspozicijas. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Kovo 29 d. susi4kimas- diskusija 
Susi4kimas su Utenos rajono savivaldybės mero 
patarėja Gerda Rušienė ir tarybos nare Eglė 
Zarankaite. Pokalbis apie projektą „Kuriame 
Europą su vietos savivalda“,  kurio 4kslas – 
komunikuo4 apie Europos Sąjungos veiklą, įtrauk4 
visuomenę į diskusijas apie ES ir kt. Plačiau 
pasišnekėjome ir apie savivaldybės tarptau4nius 
ryšius, su kokiomis šalimis pasirašytos sutartys, 
pasiteiravau ir apie planus ateičiai. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Utenio aikštėje vyko Lietuvos ir NATO vėliavų 
pakėlimo ceremonija. Utenos miesto savivaldybė šį 
penktadienį, kovo 29 dieną, paminėjo  Lietuvos 



įstojimo į NATO 20-meX. Vyko Lietuvos ir NATO 
vėliavų pakėlimo ceremonija. Sveikinimo žodį tarė 
meras Marijus Kaukėnas. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
Balandžio 4 d. Utenos ligoninėje  duris atvėrė 
naujas Geriatrijos skyrius 
2024  m. balandžio 4 dieną Utenos ligoninėje duris 
atvėrė naujas Geriatrijos skyrius su fizioterapija ir 
atnaujintas reabilitacijos skyrius. Atnaujintos ir 
slaugos skyriaus patalpos, kuriose taip pat viskas 
daroma pacientų patogumui. Renginyje dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Balandžio 9 d. 
Balandžio 12 d. apsilankyta LMS Utenos padalinio 
„Profesijų savaitėje“. 
LMS Utenos padalinio renginio "Profesijų Savaitė" 
kūrybinės dirbtuvės su Mariumi Meilūnu. Utenos 
A. ir M. Miškinių viešojoje bibliotekoje nuaidėjo 
LMS Utenos padalinio renginys "Profesijų Savaitė". 
Jame Utenos moksleiviai galėjo susipažin4 su 
įvairiomis profesijomis ir ruoš4s savo ateičiai! 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys ir JRT pirmininkas. 
 
Balandžio 13 d. Aplankyta Utenos kolegija, kurioje 
aukštojo mokslo diplomo siekia MRU magistrai. 
Kolegijų absolventai gali sto4 į Viešojo valdymo ir 
verslo fakultete vykdomas magistrantūros studijas 
pabaigę papildomas Viešojo administravimo ir 
verslo kryp4es studijas. Į šias studijas gali 
pretenduo4 asmenys, įgiję verslo ir viešosios 
vadybos arba socialinių mokslų studijų krypčių 
grupės profesinį bakalaurą arba šių krypčių 
baigiamojo kurso kolegijų studentai. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Balandžio 15 d. Susitarkime dėl pilietybės 
išsaugojimo 
2024 m. gegužės 12 d. kartu su pirmuoju 
Respublikos Prezidento rinkimų turu vyks 
referendumas dėl gimimu įgytos Lietuvos 
pilietybės išsaugojimo įgyjant kitos, Lietuvai 
draugiškos valstybės pilietybę. 
  2024 m. balandžio 15 d. 17 val. Utenos A. ir M. 
Miškinių viešoji biblioteka konferencijų salėje vyko 
susi4kimas dėl artėjančio referendumo Lietuvos 
pilietybės išsaugojimui. Susi4kime dalyvavo ir 
diskutavo Seimo narė Dalia Asanavičiūtė, Jurgita 
Sejonienė, Edmundas Pupinis,  Utenos rajono 



savivaldybės atstovai- mero patarėja Gerda 
Rušienė, tarybos nariai - Kris4na Gogelienė, Vaidas 
Lankauskas, Linas Bražionis, savivaldybės, 
bibliotekos atstovai ir lankytojai. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Balandžio 16 d. 20 metų Europos Sąjungoje. Kaip 
ver4name Lietuvos pasirodymą? 
Jei reiktų ver4n4 Lietuvos pasirodymą per šiuos du 
dešimtmečius narystės Europos Sąjungoje, tai būtų 
aukščiausias balas. Ar atsimenate, kaip atrodė 
Lietuva prieš įstodama į Europos Sąjungą, su 
kokiais iššūkiais Lietuvai teko susidur4 stojimo 
proceso metu, kokios tuo metu buvo žmonių 
nuotaikos? 2024 m. balandžio 16 d. 16 val. Utenos 
A. ir M. Miškinių viešojoje bibliotekoje vyko 
pokalbis apie Lietuvą ir Europą su žurnaliste, LRT 
televizijos laidų vedėja ir rašytoja Živilė Kropaite-
Basiule, kuri kalbino žurnalistę, publicistę, TV laidų 
vedėją, prodiuserę ir visuomenės veikėją Editą 
Mildažytę. Diskusija vyko parodos „Lietuvos kelias į 
Europos Sąjungą: istorinis apsisprendimas“, skirtos 
Lietuvos narystės ES 20-mečiui pažymė4, 
a4darymo proga. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Balandžio 19 d. Utenos kraštotyros muziejuje 
pokalbis-susi4kimas su Rolanda Lu Jankūne 
„Egzo4škoji Indija: kontrastai, vietos, skoniai ir ki4 
potyriai“ Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
balandžio 19 d. Utenos švie4mo centre vyko 
Pasaulinės Robotų Olimpiados atrankinis Lietuvos 
turas. 
Olimpiada prasidėjo 2004 m. Ji siekia subur4 viso 
pasaulio jaunus žmones kūrybiškumo, 
projektavimo ir problemų sprendimo įgūdžių 
ugdymui rengiant sudė4ngas ir mokomąsias 
robotų kūrimo varžybas ir užsiėmimus. Turnyrai 
organizuojami daugiau nei 70 šalių ir kiekvieną 
sezoną į varžybas prisijungia naujos šalys. 
Geriausios nacionalinių turų komandos pelno 
kvie4mą į Pasaulio čempionatų Tarptau4nį Finalą, 
kuris vyksta kiekvieną lapkriX ir kuris rengiamas vis 
kitoje šalyje. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Utenoje žaliuos 100mečio Dainų šventės 
ąžuoliukas  



2024-uosius Seimui paskelbus atmin4nais Dainų 
šventės metais, Lietuvos nacionalinis kultūros 
centras kviečia Lietuvos dainų šventės 100-meX 
įamžin4 kiekviename mieste, kuriame esama 
Dainų šventės bendruomenės, pasodinant po 
simbolinį ąžuolą. Balandžio 19-ąją, penktadienį, 15 
val., toks ąžuolas pasodintas ir Utenos kultūros 
centras kiemelyje šalia angelų skulptūrų. Dainų 
šventės šimtmečio ąžuolo sodinimo ceremonijos 
metu dainavo Utenos rajono meno ir liaudies 
kolektyvai, skambėjo kanklės. Renginyje dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Vyžuonos parke - galimybė išbandy4 savo jėgas 
diskgolfe!  
A4darytas diskgolfo parkas, kuriuo galės 
pasinaudo4 visi sporto entuziastai. A4daryme 
dalyvavo ir sporto šaką jau išbandė Utenos rajono 
savivaldybės meras Marijus Kaukėnas, vicemeras 
Rimantas Dijokas, mero patarėjai Gerda Rušienė ir 
Gy4s Stankevičius bei Utenos miesto seniūnė Edita 
Urbonienė, visuomenininkai, Utenos „Rotary” 
klubo nariai - klubas padovanojo diskgolfo 
krepšius. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Balandžio 19 d. organizuotas grožio konkursas 
„Miss Utena 2024“. 
Utenos kultūros centre J/M mados mokykla  
organizuoja grožio konkursą „Miss Utena 2024“. 
Organizatorių teigimu, grožiui nėra standartų, nėra 
kri4kos, kiekvienas jį pamatome tokį, koks pagal 
kiekvienos esybės supra4mą suvokiamas. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Balandžio 20 d. Nacionalinis miškasodis.  
Valstybinių miškų urėdija, Lietuvos nacionalinis 
kultūros centras ir Aplinkos ministerija visus 
balandžio 20 d. kvietė  miškui ir dainai neabejingus 
piliečius į Nacionalinį miškasodį. Šioje akcijoje 
dalyvavo ir Utenos rajono žmonės. Teko dalyvau4  
Vyžuonų girininkijoje prie Balčio ežero pakrantės 
organizuotoje akcijoje, kur susirinko gausi Užpalių 
bendruomenė, policijos pareigūnai, kitų mokyklų 
moksleiviai, šeimos, pavieniai asmenys išgirdę apie 
šią akciją. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Balandžio 24 d. susi4kimas su Utenos ligoninės 
atstovais 



Šiemet sukanka  25-eri metai kaip Utenos 
ligoninėje veikia Hemodializės poskyris. Ta proga 
bendravau su Utenos ligoninės gydytoja nefrologė 
Larisa Jakš4ene. Apie poskyrio veiklą  nuo pradžių, 
kaip jis keitėsi ir  pakalbėjome. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Utenos pirminės sveikatos priežiūros centro 
direktorės pareigas pradeda ei4 Eligija Židonienė. 
E. Židonienė kurį laiką užėmė Utenos rajono 
savivaldybės Visuomenės sveikatos biuro 
direktoriaus pavaduotojos pareigas, ilgus metus 
dirbo Utenos rajono savivaldybės administracijos 
Socialinių reikalų ir sveikatos apsaugos skyriuje, kur 
užėmė savivaldybės gydytojos pareigas, todėl 
puikiai pažįsta įstaigą, jos darbuotojus bei žino 
silpnąsias ir s4priąsias Utenos PSPC veiklos puses. 
Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Balandžio 25 d., Vytauto Valiušio keramikos 
muziejuje vyko 2024 m. Lietuvos muziejų kelio 
temai „Europos ženklai Lietuvoje: Renesansas“ 
skirta paskaita bei koklių rekonstrukcijų ekspozicija. 
Renginio metu buvo pristatyta ir Renesanso koklių 
rekonstrukcijų ekspozicija iš VšĮ „Vilniaus puodžių 
cechas“ fondų. Ji suteikė galimybę prisilies4 prie 
replikų pavyzdžių, pagamintų remian4s 
archeologine medžiaga ir naudojant skir4ngas 
technologijas. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Susi4kimas ir pokalbis su asociacijos „Srauto  
šokiai“ direktoriumi Aidu Tijūnėliu apie  artėjanX 
Streem Dance čempionatą-fes4valį. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Balandžio 26 d. Utenos verslo informacijos centras 
kviečia į mokymus 
Utenos verslo informacijos centras kvietė dalyvau4 
mokymuose, kurių metu susipažinsite su Utenos 
rajono smulkaus ir vidu4nio verslo paramos 
programos galimybėmis Utenoje! Renginio metu 
ne 4k susipažinau su sėkmingo verslo startu, bet 
turėjau galimybę prak4škai užpildy4 paraišką ir 
susipažin4 su dažniausiai daromomis klaidomis. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 



Gegužės 7 d. Utenoje žiniasklaidos atstovų 
pusryčiai su Utenos rajono savivaldybės vadovais. 
Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Utenos kraštotyros muziejuje pristatytas 
enciklopedinis leidinys Rezistencijos atlasas 
"Šiaurės rytų Lietuvos par4zanų sri4s" ir knyga "XX 
amžiaus antrosios pusės Lietuvos laisvės kovas 
menančios vietos ir sta4niai".  Renginyje dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
Gegužės 9 d. Utenos rajone pradėjo veik4 
plaaorma „Tvarkau Uteną“.  
„Tvarkau Uteną“ – plaaorma, sudaran4 sklandžias 
sąlygas gyventojams bendrau4 su Utenos rajono 
savivaldybe ir operatyviai išspręs4 problemas 
mieste ir rajone. Plaaormos paskir4s – žino4 kur 
Utenos rajone yra taisy4nų dalykų ir kuo skubiau 
juos spręs4. Naudodami plaaormą 
TVARKAU.UTENA.LT lengviau – be raštų ar 
skambučių prisidėsite prie miesto problemų 
sprendimo. Užpildžius pranešimą jis bus nukreiptas 
atsakingiems asmenims automa4škai, o problemos 
sprendimo progresą sek4 galėsite „Pranešimų 
žemėlapyje“. Susi4kimas su Utenos rajono 
savivaldybės administracijos direktoriumi Pauliumi 
Čyvu. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Gegužės 10 d. „Varpeliui“ 50 metų. 
Utenos mokyklos-vaikų lopšelio - darželio 
„Varpelis“ direktorė Diana Grašienė kartu su 
buvusiomis direktorėmis-Mira Vencloviene ir Rita 
Lekerauskiene.  Utenos mokyklai-vaikų lopšeliui - 
darželiui „Varpelis“ - 50 metų. Įstaigos devizas - 
mylė4 vaiką ne akimis, o širdimi ir pirmiausia 
tarnau4 jam. Susi4kime su  pašnekovėmis 
prisiminėme istoriją, pakalbėjome apie nūdienos 
aktualijas. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
SU JŪRA MES DIDESNI 
Lietuvos laivyno 100-meX  specialia programa 
„Lietuva jūrinė valstybė“ pažymėjo Lietuvos jūrų 
muziejus. Programos 4kslas – paska4n4 lietuvius 
suvok4 jūrą ne 4k kaip kuror4nį elementą, o atras4 
ją kaip vertybę, kuriančią mūsų valstybei daug 
platesnius socialinius, ekonominius ir kultūrinius 
ryšius. Programai parengta speciali mul4medijos 
publikacija „Geltona. Žalia. Raudona. MĖLYNA!“, 
pristatan4 tarpukario Nepriklausomos Lietuvos 



kapitonus. Prie Lietuvos jūrų muziejaus programos 
jau prisijungė Lietuvos aukštoji jūreivystės 
mokykla, Lietuvos laivų savininkų asociacija, kitos 
valstybinės ir privačios ins4tucijos. Specialiai 
programai „Lietuva – jūrinė valstybė“ kūrybinė 
agentūra EZCO sukūrė ženklą, atspindinX valstybės 
jūriškumą. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Gegužės 11 d. Streem Dance Utenoje. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Gegužės 17 d. Odetos galerija kvietė susi4k4 su 
poete - Rūta Mikulėnaite Jonuškiene 
Odeta kviečia: "Tarp gausybės ryškių, didelių ir 
trankių renginių, noriu pakvies4 į labai lyrišką 
kamerinį susi4kimą su visų uteniškių puikiai 
pažįstama ir mylima poete, įdomia ir be galo 
nuoširdžia asmenybe - Rūta Mikulėnaite - 
Jonuškiene". Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Susi4kome su Utenos turizmo informacijos centro 
direktore Rasa Jasinevičienė. Nepraleiskite progos 
susipažin4 su Utenos krašto lobiais ir pasikrau4 
geros nuotaikos visai vasarai naujame Turizmo 
sezone. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Utenoje krepšinio sirgalius pasi4nka atnaujinta 
aikštelė. Naujai užgimusi iniciatyva „LKL Street x 
RIMI“ pradeda nemokamų gatvės krepšinio 
užsiėmimų maratoną skir4nguose Lietuvos 
miestuose. Pirmosios įvadinės treniruotės jau įvyko 
Jonavoje, Šiauliuose, Utenoje, Pasvalyje ir 
Mažeikiuose. Pasitelkiant įtraukius krepšinio 
žaidimus ir veiklą koordinuojant krepšinio 
treneriams, treniruočių dalyviai kartu su „Betsafe-
LKL“ krepšininkais turėjo galimybę praleis4 puikų 
laiką. Gegužės 17 d. numatytos treniruotės metu 
vyko ir bendruomenės šventė, kurioje su 
treniruotės dalyviais bendravo ir „Betsafe-LKL“ 
komentatorius Vaidas Čeponis, o kartu su LSU 
treneriais treniruotę vedė ir Šarūnas Vasiliauskas. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Gegužės 18 d. Utenos kultūros centro vidiniame 
kiemelyje vyko freskos „S4presnė už baimę“ 
a4darymas!  



Ar pakankamai žinome ir kalbame apie smurtą 
prieš moteris ir kovą su juo? Lietuvoje beveik 1 iš 3 
moterų yra patyrusi smurtą iš savo partnerio, o 
sta4s4ka atspindi 4k dalį 4krovės, nes apie didžiąją 
dalį smurto atvejų net nėra pranešama. Tikslas yra 
kel4 visuomenės sąmoningumą apie šią problemą, 
o menas – vienas iš įrankių, jog tai pasiektume. 
Taigi, kviečiu pasigrožė4 Eglės Narbutaitės sukurtu 
sienos piešiniu, skirtu kovai su smurtu prieš 
moteris. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Gegužės 18-19 d. Utenos kraštotyros muziejus 
kvietė į nak4nėjimus.  
Gegužės 18 d. Utenoje skelbiamas turizmo sezono 
a4darymas, o Utenos kraštotyros muziejus kvietė 
kartu švęs4 Europos muziejų nakX! Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Gegužės 22d. susi4kimas su Roberta Maceliene 
Lietuvos dainų šimtmečio šventei „Kad giria 
žaliuotų“ artėjant 2024 m. birželio 1 d. 20 val. 
Utenos daugiafunkciame sporto centre dainomis ir 
šokiais sužaliuos „Gyvybės medis“. Susi4kime 
kalbinau Utenos kultūros centro šokių ir dainų 
ansamblio „Vieversa“ vadovę ir choreografę,  dainų 
ir šokių ansamblių vakaro „Gyvybės medis“ 
organizatorę Robertą Macelienę. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Gegužės 23 d. Lietuvos Respublikos Seimas 
Ekonomikos komiteto posėdis Utenoje 
 Į Uteną atvyko Lietuvos Respublikos Seimas 
Ekonomikos komitetas, kuris čia rengė išvykstamąjį 
komiteto posėdį. Posėdis vyko Utenos rajono 
savivaldybės tarybos posėdžių salėje. Posėdžio 
darbotvarkės temos: keliai ir jų priežiūra, 
inves4cijos, Vilnius-Utena kelio perspektyvos, 
INVEGA paramos verslui galimybės, energe4ka, 
atsinaujinančių išteklių energe4kos plėtra, 
finansinės paskatos. Po posėdžio LR Seimo nariai ir 
svečiai lydimi Utenos rajono savivaldybės vadovų- 
mero Marijaus Kaukėno, Utenos rajono 
savivaldybės administracijos direktoriaus Pauliaus 
Čyvo apsilankė ir UAB „Utenos šilumos 4nklai", kur 
bendrovės direktorius Darius Šinkūnas, technikos 
direktorius Genius Jurgelėnas pristatė bendrovės 
veiklą, šildymo sezono rezultatus, planuojamas 
inves4cijas, bendrovės žaliąją krypX, perspektyvas 



ir laukiančius iššūkius. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Gegužės 24 d. ŠGMA 
Utenos Adolfo Šapokos gimnazijos stadione 
nugriaudėjo tradicinis „ŠGMA 2024”! Nauji veidai 
ir susibūrusios klasių grupės nekantravo parody4, 
ką paruošė ir laukė palaikymo, o lietuviški šlageriai 
- nesusidainuos patys! Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 1 d. Laiveliu į vasarą 
Miesto sode Uteniškių laiveliai plaukia į vasarą! 
PLAUKIAM IR MES! 
Ansamblių vakaras „Gyvybės medis“ Utenoje! 
Artėjant Lietuvos dainų šventės „Kad giria žaliuotų“ 
šimtmečiui, vienas ryškiausių šventės renginių – 
Ansamblių vakaras nuaidėjo Utenoje. Nuostabų 
teatralizuotą koncertą „Gyvybės medis“ 2024 m.  
birželio 1 dieną išvydo susirinkę uteniškiai Utenos 
DSC . Unikalią programą atliko per 1200 
dainininkų, muzikantų ir šokėjų. Senaisiais 
papročiais apipintos liaudies muzikos ir šokių 
interpretacijos pasakojo apie s4chijas, kuriančias 
Pasaulio gyvybę. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 4 d. diskusija „Europos sąjunga  ir Lietuva: 
Sėkmės istorija“. 
Utenos A. ir M. Miškinių viešojoje bibliotekoje vyko 
diskusija „Europos sąjunga  ir Lietuva: Sėkmės 
istorija“. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 5 d. susi4kimas su EP nariu Petru 
Auštrevičiumi 
Utenoje lankėsi Europos Parlamento narys Petras 
Auštrevičius. Vizito metu europarlamentaras 
susi4ko su moksleiviais Utenos „Saulės“ Gimnazija, 
kurioje vedė ir pilie4škumo pamoką vyresnių klasių 
gimnazistams, tema - Europos Parlamentas. Po to 
Petras Auštrevičius atvyko į Utenos A. ir M. 
Miškinių viešoji biblioteka, kur susi4ko su EUROPE 
DIRECT Utena ir III amžiaus universiteto atstovais.  
Po susi4kimo Europos Parlamento narys, lydimas 
Utenos rajono savivaldybės mero Marijaus 
Kaukėno, mero patarėjos Gerda Rušienė 
pasivaikščiojo po Uteną. Vėliau, svečias aplankė ir  
Utenos rajono gyvūnų mylėtojų draugija, 
pasidžiaugdamas, kad uteniškiai ir miesto vadovai 
skiria kone didžiausią dėmesį beglobiams 



gyvūnams ir yra lyderiai gyvūnų globos klausimu ko 
ne visoje Europoje. Aplankyta ir puikius rodiklius 
rodan4 Utenos rajono savivaldybės įmonė -UAB 
"Utenos Šilumos Tinklai", kur, Petras Auštrevičius 
su meru Marijumi Kaukėnu ir mero patarėju Gyčiu 
Stankevičiumi susipažino ne 4k su miesto 
energe4ne įmone, bet ir pateikė naujų idėjų 
tolimesnei veiklai. Susi4kime dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 6 d. susi4kimas su verslininku V. Trinkūnu 
Utenoje, buvusio banko vietoje naujo viešbučio 
gairės. UAB „Translinija“, bendradarbiaudama su 
nekilnojamojo turto plėtros bendrove „EIKA 
Development“, imasi naujo projekto – Utenoje 
planuoja staty4 viešbuX su restoranu, konferencijų 
centru bei SPA zona. J. Basanavičiaus gatvėje, 
buvusio banko vietoje, iškilsianX viešbuX 
planuojama baig4 staty4 2026 metais. Kaip sakė 
projekto savininkas, bendrovės „Translinija“ 
vadovas Valdas Trinkūnas im4s šio projekto 
paska4no aukšto lygio apgyvendinimo paslaugas 
teikiančių įstaigų Utenoje stoka bei asmeninės 
sąsajos su miestu. Susi4kime dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 7 d. Muzikos pilnos širdys plaka 60 metų. 
Utenos meno mokykla paminėjo savo iškilų 
jubiliejų! Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 8 d. Širdies keliu. 
Renginys skirtas Nobelio taikos premijos laureato, 
kardiologo Bernardo Louno atminimui! Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Kvykliuos nuoširdi bendruomenės šventė. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Saulėlydžio pasakojimai ant piliakalnio... Utenos, 
Molėtų, Užpalių krašto istorijos ir legendos kartu 
su gastronominio paveldo tyrinėtoja  Anželika 
Laužikiene. Istorijas pasakojo ir Bronislava 
Juknevičienė, Birutė Minutkienė, Vida Juškienė. 
Vyko Utenos Aukštakalnio progimnazijos 
ansamblio "Dalilio" pasirodymas. Sutar4nių 
mokymai su Utenos kultūros centro sutar4nių 
giedotojų grupe "Sėdauta". Astronomo, fiziko  
Sauliaus Lovčiko paskaita. Nak4nio dangaus 



stebėjimas. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 13 d. susi4kimas su ATV „Purvo šernai“ 
bendruomene. 
Įspūdingu šuoliu į tvenkinį pažymėta Utenos ATV 
Purvo Šernai atvirų durų diena visiems keturračių 
fanams! Utenos ATV Purvo Šernai sukvietė visus 
keturračių mėgėjus, gerbėjus ir spor4ninkus 
apsilanky4 atvirų durų dienose ir pamaty4, o gal ir 
pirmą kartą išbandy4 keturraX , praleis4 vasaros 
vakarą kartu bei pasikalbė4 apie aistrą 
keturračiams. O jei dar neturite keturračio, bet 
labai svajojojate ir galvoji apie jį - užsukite į Kaliekių 
kaimą Utenos rajone. Šis renginys buvo puiki proga 
susipažin4 apie naujus techninius sprendimus 
keturračių rinkoje, jų servizą ir galimybes bei 
pabū4 benzingalvių bendrijoje. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Birželio 14 d. susi4kimas su Utenos rajon 
savivaldybės meru Marijumi Kaukėnu. 
Įgyvendinus Utenos miesto darnaus judumo planą 
per ateinančius penkerius metus Utena taps 
patogesnis ir saugesnis miestas visiems 
gyventojams ir svečiams. Utenoje jau ne pirmus 
metus įgyvendinama Darnaus Judumo programa,  
parengtas ir pradėtas Utenos miesto darnaus 
judumo planas dar 2017 m.  O štai 2024 m. 
gegužės mėn.  Utenos rajono savivaldybės taryboje 
priimtas sprendimas jį atnaujin4 ir praplės4, tam  
pritarė  ir Susisiekimo ministerija. Apie tai ir 
kalbėjomės su Utenos rajono savivaldybės meru 
Marijumi Kaukėnu. Susi4kime dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 18 d. Water Music koncertas Dauniškio 
ežero pakrantėje. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 19 d.  
2024 m. birželio 25 – 29 d. visoje Lietuvoje vyks 
vaikų globos savaitė „Pasimatuok sparnus“. Šių 
metų simbolis – sparnai - simbolizuoja ne 4k 
skrydžio galimybę, bet ir galimybę žmogaus 
asmeniniam augimui. Savaitės metu kiekvienoje 
savivaldybėje bus eksponuojami įvairūs sparnai, 
šalia kurių bus galima nusifotografuo4, vyks 
užsiėmimai, akcijos, pokalbiai. Kartu su Utenos 
rajono savivaldybės vicemere Daiva Pečione bei 



Utenos šeimos ir vaiko gerovės centro direktore 
Diana Deveikiene pakalbėjome apie artėjančią 
vaikų globos savaitę Utenoje, pasvarstėme apie 
vaikų globą, kuri įprasmina kiekvieno gyvenimą ir 
augina žmogų kaip asmenybę, kviesime „užaugin4 
sparnus“ vaikams, netekusiems tėvų globos. 
Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Kerėtoja savo šypsena, elegancija, nuoširdumu, 
paprastumu, darbštumu ir kūrybiškumu, 
akvarelinių spalvų sodrumu Regina Skomskienė  
Utenos A. ir M. Miškinių viešojoje bibliotekoje 
a4darė parodą. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 22 d. Tauragnų kraš4ečių šventė 
UKC Tauragnų skyrius, Tauragnų seniūnija sukvietė 
į kraš4ečių šventę. Kepta ir 200 kiaušinių 
kiaušinienė. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 22 d. renginyje HARMONIJOS LINK   
Ne visada pasitaiko galimybė, kad ji ateitų pas 
Tave. Arūnas Jonuškis, klubo "Kelias į save" 
vadovas daug laiko skiria padė4 žmonėms 
s4prinant sveikatą, sudaro programas, moko, kaip 
pasinaudo4 gamtos gėrybėmis, jas rauginant ir 
fermentuojant. Yra puikiai įvaldęs SU DŽOK 
diagnos4ką ir šios terapijos privalumus gydan4s. 
Nedelsk, ateik, kad atrastum Harmoniją ir Darną 
savyje. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 23 d. Joninių šventė Sudeikiuose 
Birželio 23 d. nuo 20.00 val. Sudeikių paplūdimys 
tapo paslap4nga, stebuklinga, papročiais, 
pramogomis ir tradicijomis tur4nga vieta. Senovėje 
lietuviai per Joninių šventę ypa4ngą reikšmę 
skirdavo vandeniui kaip gyvybės šal4niui, žemės, 
derliaus mai4ntojui. Vanduo buvo pasitelkiamas 
įvairiuose ritualuose, apeigose, burtuose, kurie 
dažniausiai buvo organizuojami prie vandens 
telkinių. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Birželio 25 d. Water Music koncertas Dauniškio 
ežero pakrantėje. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 



Birželio 26 d. susi4kimas su Utenos krašto futbolo 
bendruomene 
Ne 4k Euro 2024, bet ir 4kra futbolo atei4s 
Utenoje kai4no aistras. Utenos rajono savivaldybės 
vadovai, tarybos nariai, futbolo entuziastai ir 
futbolo bendruomenės atstovai susirinko į 
konferenciją padiskutuo4 apie Utenos rajono 
futbolo ateiX, viziją, iššūkius ir ambicijas. Kaip sakė 
Utenos rajono savivaldybės meras Marijus 
Kaukėnas -Šiandien vyko diskusija apie futbolą 
Utenoje. Utenos rajono savivaldybei tapus 
pagrindine Utenos UTENIS klubo dalininke (7/11), 
nusprendėme susi4k4 padiskutuo4 su futbolui 
neabejingais uteniškiais ir klubo nariais. Klubas bei 
akademija savo veiklą tęs ir toliau, tačiau turime 
sutar4 ko siekiame ir kur judame. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Birželio 28 d. Utenos rajone pirmą kartą bandoma 
mažin4 žvyruotų kelių dulkėtumą. 
Utenos rajone prasidėjo kelių su žvyro danga 
laistymas dulkėtumą mažinančiu aukštos 
mineralizacijos kambro periodo vandens sūrymu. 
Toks metodas jau seniai taikomas ir yra pasiteisinęs 
kitose Lietuvos savivaldybėse, siekiant pagerin4 
šalia žvyrkelių įsikūrusių gyventojų patogumą. Iš 
viso per vasarą dulkėtumą mažinančiomis 
priemonėmis numatyta palaisty4 50 kilometrų 
žvyrkelių labiau apgyvendintose vietovėse. 
Žvyruotų kelių laistymas dulkėtumą mažinančiomis 
priemonėmis pradėtas Užpalių seniūnijoje ir šią bei 
kitą savaitę bus tęsiamas visame rajone. Bus 
stebima, ar ši paslauga pasiteisina, ir esant 
poreikiui bus tęsiama ateityje. Šiuo klausimu 
susi4kta su Utenos rajono savivaldybės 
administracijos direktoriumi Pauliumi Čyvu ir kitais 
specialistais. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Liepos 1 d. 100-osios Lietuvos dainų šventės "Kad 
giria žaliuotų" pasaulio lietuvių ir Lietuvos tau4nių 
bendrijų diena "SUJUNKIME LIETUVĄ" Vilniuje. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Liepos 3 d. Skamban4 Utena Lietuvai! 
Lietuvos dainų šventėje  Teatro diena Esa4es 
laiptais - Lietuvos didžiosios kunigaikštystės 
Valdovų rūmai. Teatro diena kaskart sutraukia 
daugiau nei 1000 įvairių kategorijų - suaugusiųjų, 



vaikų ir jaunimo, lėlių-mėgėjų teatrų dalyvių. 
Kiekvieno pasirodymas - originalus, neretai 
pasitelkian4s įspūdingus kos4umus ir scenografiją. 
Teatro diena priminė amžinojo Rėdos rato 
mechanizmą,vis besisukanX ratu, ir kvies šventės 
akimirkose per teatrą žvelg4 į EsaX. Šventėje 
dalyvavo: 
UKC Tauragnų skyriaus mėgėjų teatras "Mokas" -
vadovė Loreta Juškėnienė, UKC lėlių teatras "Zuikis 
Puikis", UKC Vaikų ir jaunimo lėlių teatras 
"Skruzdėlytė" - vadovė Janina Baldauskienė. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Liepos 5-7 d. komandiruotė į Lenkiją 
Utenos rajono savivaldybės tarybos sprendimu, 
buvau deleguotas į Lenkijos respubliką Chelmo  
miestą su kuriuo Utenos rajono savivaldybė 
pasirašiusi bendrystės sutarX. Renginyje dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Liepos 12 d. susi4kimas su Daugailių seniūne Eitute 
Mardosiene 
Artėjame prie Daugailių miestelio 770 metų 
jubiliejaus minėjimo.  Liepos 13-14 d. nuo  10.30–
24.00 vyks šven4niai Daugailių miestelio renginiai. 
Kartu su naująja seniūne - Eitute Mardosiene 
aptarėme šventės ir Daugailių seniūnijos 
klausimus. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Liepos 13 d. Daugailių miestelio 770 metų šventė. 
Susi4kimas su Daugailių bendruomene. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Liepos 17 d. Susi4kimas su Utenos rajono 
savivaldybės vadovais. 
Svarbi diena Utenai. Vyriausybė spręs dėl Utenos 
pramonės parko steigimo. Vyriausybė trečiadienį 
spręs dėl jau daugiau nei penkerius metų 
planuojamo Utenos pramonės parko steigimo. 
Ministrų kabinetas turėtų apsispręs4, ar parką 
pripažin4 valstybei svarbiu projektu, kartu jam 
nustatant beveik 20,5 hektaro bendro ploto 
nevien4są teritoriją pietry4nėje miesto dalyje. 
Pasak pasiūlymą parengusios Ekonomikos ir 
inovacijų ministerijos, Utenos regione šiuo metu 
nėra gamybos ir paslaugų vystymui skirtos 
specialios teritorijos. „Parengus a44nkamą 
teritoriją būtų galima pritrauk4 vietos ir užsienio 



investuotojų, ska4n4 pramonės įmonių kūrimąsi ir 
plėtrą Utenos regione, čia galėtų kur4s pažangių 
technologijų gamybos ir paslaugų sektoriaus 
įmonės“, – teigia ministerija. Susi4kime dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Utenos dvare vyko graži ir nuotaikinga Utenos 
rajono šimtukininkų pagerbimo šventė, kurios 
metu Utenos rajono savivaldybės meras Marijus 
Kaukėnas kartu su vicemere Daiva Pečione įteikė 
padėkas bei premijas Utenos rajono 
šimtukininkams, olimpiadininkams ir jų 
mokytojams. Po ceremonijos Utenos dvaro 
terasoje visiems nuotaiką pakėlė šaunieji 
mokslininkai  iš N2. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Liepos 18 d.,  susi4kimas su Almyra ir Thomu 
Weigel Utenos kraštotyros muziejuje. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Liepos 20 d. Vyžuonose  šurmuliavo "Vyžo 
kermošius"   
Šventėje Vyžuonų krašto garbės piliečio vardai 
suteik4 - profesoriui Juozui Augučiui, Utenos A. ir 
M. Miškinių viešosios bibliotekos direktorei Vidai 
Garunkštytei ir gydytojui Povilui Rimantui 
Guobužui (po mir4es). O vyžuoniškiui Valdui 
Juotkai įteiktos net dvi padėkos- kaip garbės 
donorui, kuris pilie4nę pareigą atliko net 50 kartų 
(Utenos mero Marijaus Kaukėno padėka) ir už 
4pinio atminimo ženklo priežiūrą ir aplinkos 
tvarkymą (Anykščių mero Kęstučio Tubio padėka). 
Vyžuonų seniūnas Vytautas Vanagas kartu su 
Utenos rajono savivaldybės administracijos 
direktoriumi Pauliumi Čyvu įteikė šiuos garbingus 
apdovanojimus. Šventėje dalyvavo ir sveikinimo 
žodžius tarė Seimo nariai - Edmundas Pupinis ir 
Gintautas Paluckas. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Liepos 23 d. susi4kimas su aktyviu Anykščių 
jaunimu. 
Rugpjūčio 9-10 dienomis Anykščių Dainuvos 
slėnyje vyksiančio "Pusiaukelės" fes4valio 
organizatoriai -Martynas Žemai4s, Tomas Žąsinas ir 
Eglė Pipiraitė atvyko į Uteną. Pokalbio metu 
kalbėjome apie fes4valio gražias idėjas, 4kslus, 
jungX su Utenos jaunimu ir turiningą programą. 



Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys, JRT pirmininkas. 
 
Liepos 26 d. dalyvavimas projekte „Tu gali“ 
„Tu gali“ veiklos ir kvietė į susi4kimą su 
profesionalios kaniterapijos tarnybos asistentu 
MINDAUGU SĖJŪNU   ir jo draugu - šunimi ARGU. 
Renginys vyko 2024 m. liepos 26 d. 15 val. prie 
Utenos kultūros centro. Dėkojame Mindaugui už 
savanorišką partnerystę. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Susi4kimas-pokalbis su Utenos rajono savivaldybės 
mero patarėja Gerda Rušiene ir  Utenos kultūros 
centro direktore dr. Rasa Bartkute apie artėjančią 
turiningą, spalvingą Utenos miesto 763-iojo 
gimtadienio šventės programą, kuri pasi4ks mus 
2024 m. rugpjūčio 22-24 dienomis. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Liepos 27 d. Juknėnų bendruomenės šventė 
Poetų ir aukštų klevų gim4nė šventė savo 
bendruomenės šventę! Juknėnų bendruomenė 
sukvietė į 17-ąjį savo sambūrį- Kaip gyveni 
kaimyne? Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Rugpjūčio 5 d. Saldu4škio bendruomenės ir 
miestelio šventė. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
Rugpjūčio 10 d. Kuk4škės atšventė savo krašto 
šventę! Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Radeikiams -335! Radeikių miestelio ir 
bendruomenės šventė. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
Rugpjūčio 13 d. Utenos krašto olimpiečių su4kimo 
šventė. 
 
Utenoje, Utenos DSC arenoje vyksta puiki sporto 
šventė skirta asmenims su negalia - "Ne, GALIU". 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Rugpjūčio 13 d. (antradienį) Utenos Dauniškio 
ežero pakrantėje vyko dar vienas „Water Music“ 
fes4valio muzikinis pasirodymas, prieš kurį 
su4kome ir pasveikinome iš Paryžiaus sugrįžusius 
mūsų olimpiečius - disko me4kę Ievą Gumbs 



(Zarankaitę), jos trenerę Vitą Zarankienę ir bronzos 
medalį su 3x3 krepšinio rink4ne iškovojusį 
Gintautą Matulį! Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Rugpjūčio 20d. susi4kimas su DSC atstovais. 
Utenos daugiafunkcio sporto centro direktoriaus 
pavaduotojas sportui ir renginiams Vitalijus 
Šeršniovas ir Sporto projektų ir renginių specialistė 
Jurgita Ulkienė. UTENOS MIESTO ŠVENTĖ 2024 - 
jau šią savaitę! Kokie sporto renginiai nusimato 
Utenos miesto šventės metu ir pakalbėjome. 
Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Susi4kimas su Utenos rajono savivaldybės 
administracijos vadovais ir specialistais. Rugpjūčio 
21 d. prasidės paruošiamieji Aušros gatvės dalies 
(nuo Aušros g. 75 iki Vaižganto g. 52) remonto, 
atnaujinant iš4sinę asfalto dangą, bordiūrų 
kei4mo, trinkelių dangos įrengimo darbai. 
Pravažiavimas gatve bus leidžiamas. Darbai 
pradžioje bus vykdomi pėsčiųjų zonoje - keičiami 
gatvės bortai, atnaujinami šaligatviai. Vėliau - 
važiuojamojoje dalyje. Susi4kime dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Rugpjūčio 22 d. Duris atvėrė RAPOLAS 
RAPOLAS. Nauja menininkų ir kūrybingų žmonių 
erdvė Utenoje atvėrė duris senojoje Rapolo 
Šaltenio progimnazijoje. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Rugpjūčio 23 d. susi4kimas su parodos autore. 
Utenos kraštotyros muziejuje rugpjūčio 22–spalio 
12 d. bus eksponuojama Lilijos Valatkienės darbų 
paroda „Saga apie Lietuvą“. Susi4kimas su parodos 
autore vyks 2024 m. rugpjūčio 23 d. 16 val. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Rugpjūčio 22-24 Utenos miesto šventė 
rugpjūčio 22-24 dienomis Uteną ir vėl drebina 
miesto šventė! Kartu švenčiame Utenos miesto 
763-ąjį gimtadienį, kuris kasmet sukviečia 
uteniškius vėl sugrįž4 namo, o svečius suburia vis 
labiau stebinantys žinomų Lietuvos atlikėjų 
pasirodymai, pramogos, įspūdinga mugė. Tris 
dienas vyksian4 šventė nuolat auga ir tobulėja, o 
šiųmetės šventės programoje - ypa4ngi vakaro 
koncertai, pramogos visai šeimai ir išskir4nės 



staigmenos. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Rugsėjo 6 d. Po darbų, a4darytas eismas Maironio 
gatvėje 
UAB „Utenos šilumos 4nklai“ informavo, kad nuo 
rugsėjo 3 dienos Maironio gatvės atkarpoje 4es 
Maironio g. 8 (Šaulių namų pastatas) vyko šilumos 
trasos atvedimo į pastatą darbai. Darbai planuo4 
užbaig4 iki rugsėjo 13 dienos, tačiau esant 
palankiems orams tą bendrovės specialistai padarė 
per šią savaitę. Kadangi kitos galimybės darbams 
atlik4 nei laikinai perkas4 važiuojamąją kelio dalį 
nebuvo, šioje gatvės atkarpoje buvo apribotas 
eismas. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
A4darytas Užpalių dvaras. Užpalių dvaro a4darymo 
renginys buvo skirtas Europos paveldo dienų'24 
paminėjimui Utenos rajone. Dvaro a4daryme 
dalyvavo meras Marijus Kaukėnas  ir vicemerė 
Daiva Pečionė, mero patarėja Gerda Rušienė, 
tarybos nariai ir  daug svečių. Teatralizuotą  
programą parodė Utenos kultūros centro lėlių 
teatro "Zuikis puikis" ir "Skruzdėlytė" aktoriai.  
Šventėje visi mėgavosi Evelinos Sašenko ir 
violančelininko Tomo Ramančiūno gyvo garso 
koncertais. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
2024 m. rugsėjo 8–spalio 6 dienomis vyks XXVIII 
Aukštai4jos vargonų muzikos fes4valis, globojamas 
Utenos rajono savivaldybės mero Marijaus 
Kaukėno, dedikuotas legendinei Lietuvos muzikos 
pasaulio asmenybei – vargonų maestro Leopoldui 
Digriui. Būtent jo min4es inspiruotas fes4valis 
prasidėjo, o bėgant metams išsiplėtė ir tapo vienu 
seniausių vargonų muzikos forumų Lietuvoje. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Rugsėjo 13 d. susi4kimas su Utenos rajono 
savivaldybės vadovais ir Utenos ligoninės vadovais. 
Utenos rajono savivaldybės administracija kartu su 
partneriais VšĮ Utenos ligonine ir VšĮ Utenos 
pirminės sveikatos priežiūros centru įgyvendina 
projektą „Sveikatos centro sveikatos priežiūros 
paslaugoms teik4 reikiamos infrastruktūros 
modernizavimas Utenos rajono savivaldybėje“ 
(santrauka – Utenos sveikatos centro 
infrastruktūros modernizavimas) Nr. 09-010-P-



0009, finansuojamą pagal 2022–2030 metų 
Lietuvos Respublikos sveikatos apsaugos 
ministerijos sveikatos priežiūros kokybės ir 
efektyvumo didinimo plėtros programos pažangos 
priemonę Nr. 11-002-02-11-01 „Gerin4 sveikatos 
priežiūros paslaugų kokybę ir prieinamumą“. 
Projektas finansuojamas 100 proc. Europos 
regioninės plėtros fondo lėšomis. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Susi4kome pasikalbė4 su Utenos rajono 
savivaldybės administracijos vicemere Daiva 
Pečione ir Švie4mo ir sporto skyriaus vedėja Diana 
Guziene. Kaip pasiruošta naujiesiems mokslo 
metams Utenos rajono savivaldybėje,  kokių 
naujovių šiais metais 4kė4s švie4mo srityje, apie 
skaitmeninį švie4mą ir inovacijas, kokie švie4mo 
4kslai ir prioritetai keliami šiems mokslo metams 
bei ki4 aktualūs klausimai. Susi4kime dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
UTENA 2024. KLIMATO KAITA, GEOPOLITIKA, 
DIRBTINIS INTELEKTAS: KAIP VERSLUI PASIRINKTI 
KRYPTĮ? 
Geopoli4kos scenarijai, kurie palies Lietuvos verslą. 
Tokią temą, rugsėjo 13 dieną, Utenoje, Utenos 
kolegija konferencijų salėje pristatė Virginijus 
Sinkevičius, Europos Parlamento narys. Verslo 
finansavimo atei4s: ESG kriterijų a44kimas pristatė 
dr. Eivilė Čipkutė, Lietuvos bankų asociacijos 
prezidentė. Klimato kaitos įtaka Lietuvai ir 
ekonomikai pristatė Greta Ilekytė, „Swedbank“ 
ekonomistė. Apie Verslo transformacija su DI - kaip 
už4krin4 maksimalią naudą kalbėjo Vėjūnė 
Krašinskienė, Agmis grupė, EasyFlow.tech verslo 
vystymo ir operacijų vadovė. Paliesta ir Utenos 
tema, Utenos regiono verslo konkurencingumas. 
Temą pristatė Vytautas Siaurusai4s, „Day Q 
Analy4cs“  vadovas bei verslo konsultantas. Po 
pietų vyko ir diskusija: Utenos regiono 
perspektyvos ir raidos scenarijai. Diskusiją 
Moderavo Ovidijus Lukošius, IQ žurnalo 
redaktorius. Pašnekovai: Marijus Kaukėnas, Utenos 
raj. savivaldybės meras, Algirdas Šabūnas, UAB 
„Nosted &“ generalinis direktorius, Sigitas 
Gailiūnas, Panevėžio prekybos, pramonės ir amatų 
rūmų Prezidentas, Lietuvos Respublikos Seimo 
nariai - Edmundas Pupinis ir Gintautas Paluckas. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 



 
Rugsėjo 19 d. Ne šveicariški, bet laiką 
skaičiuojantys. Uteniškiams Išdalin4 parkavimo 
laikrodukai.  
Šalia pagrindinio Utenos rajono savivaldybės 
administracijos pastato jau ganė4nai seniai yra 
įrengtas stovėjimo trukmę ribojan4s kelio ženklas 
(6 parkavimo vietos), kuris leidžia automobilį 
palik4 1 valandai. Su4kite -juk labai svarbu, kai 
patogiai gali priparkuo4 automobilį, užbėg4 į 
savivaldybės administraciją ar kitą viešą įstaigą, 
susitvarky4 reikalus ir per valandą išvyk4. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
rugsėjo 19 d. popietę poezija, muzika ir begalinis 
nuoširdumas užpildė Utenos A. ir M. Miškinių 
viešosios bibliotekos salę. Utenos rajono neįgaliųjų 
draugija šventė savo veiklos 35 -meX, visiems 
dovanodami poezijos ir dainų vakarą "Iš širdies į 
širdį".  Sveikinimo žodžiai skriejo rūpes4ngai ir 
veikliai pirmininkei Sandrai Ragaišytei bei visai 
kūrybingai bendruomenei. Draugiją sveikino- 
Seimo narys Edmundas Pupinis, Utenos rajono 
savivaldybės vicemerė Daiva Pečionė, tarybos 
nariai, Lietuvos neįgaliųjų draugijos pirmininkas 
Ignas Mačiukas bei ki4 svečiai. Renginyje dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Rugsėjo 20 d. Nukeltas Trimituojan4s Angelas 
Vienas iš Utenos simbolių- Mykolas Arkangelas ( 
Trimituojan4s angelas) baigia savo misiją. Angelas, 
žvelgian4s į miestą nuo Kristaus Žengimo į dangų 
bažnyčios fasado, nuo lietaus, vėjo bei metų naštos 
gerokai "pavargo". Utenos rajono savivaldybės 
administracijos Kultūros skyriaus specialistas 
Arvydas Mitalas papasakojo kodėl reikėjo im4s šių 
priemonių ir kada planuojama atstaty4 Angelą į 
savo vietą. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Rugsėjo 24 d. debatai Žinau ką renku. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Rugsėjo 24 d.  Utenos kultūros centre vyko finalinis 
IV-ojo Utenos regiono perkusijos ir džiazo fes4valio 
nemokamas renginys: scenoje žiūrovai  išvydo 
„New European percusion trio“ arba „Naujasis 
Europos mušamųjų trio“, kurį sudaro Chris4jan 
Lillinger (Vokie4ja), Kresten Osgood (Danija), 



Gotesman (Lietuva). Bendram 4kslui apjungęs 
neį4kė4nai talen4ngus ir vienus ryškiausių šių 
dienų perkusijos asus – Chris4aną Lillingerį ir 
Kresteną Osgoodą – Arkadijus pasirengęs atvers4 
naują perkusijos istorijos lapą. Renginyje dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Rugsėjo 26 d. BeAc4ve NIGHT UTENA. Muzikinis 
žygis 
Uteniškiai gausiai susirinko į  muzikinį žygį – kupiną 
energijos, ritmų ir ne4kėtų maršrutų!  Ne 4k 
žygiavome, bet ir teko pasidomė4 pastatų 
koridoriais bei patalpomis! Renginyje dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Spalio 3 d. KŪRYBOS PUOTA 24' s 
Su Ramune Bivainiene  mus subūrė į nuoširdžią 
šventę. Džiaukimės, kad Utenos krašte turime  
daug talen4ngų žmonių ir Utenos kamerinį teatrą, 
kuris dovanoja visiems žavių akimirkų savo veikla. 
Paveikslas, kurį sukūrėme tą rudenišką spalio dieną 
visada pasi4ks vos 4k a4darius duris. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Spalio 4 d. Paminėta Tarptau4nė mokytojų diena 
Utenoje 
Tarptau4nė mokytojų diena paminėta violončelių 
melodijomis ir krašto mokytojų įver4nimu  
Metų mokytojų premijos skirtos: 
Ritai Morozovienei, Utenos vaikų  lopšelio-darželio 
"Varpelis" mokytojai, dirbančiai pagal ikimokyklinio 
ir priešmokyklinio ugdymo programą. Irenai 
Budreikienei, Utenos Adolfo Šapokos mokytojai, 
dirbančiai pagal vidurinio ugdymo programą. Rūtai 
Paukš4enei, Utenos vaikų lopšelio-darželio 
"Gandrelis" pagalbos mokiniui specialistei. Daniui 
Galiauskui, Utenos meno mokyklos neformaliojo 
švie4mo mokytojui. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Spalio 6 d. pasku4nis XXVIII Aukštai4jos vargonų 
muzikos fes4valio akordas 
spalio 6 dieną Utenos Kristaus Žengimo į dangų 
bažnyčioje nuskambėjo pasku4nis XXVIII 
Aukštai4jos vargonų muzikos fes4valio akordas. 
Klausytojai išgirdo monumentalų ir įspūdingą 
lietuviškos muzikos opusą - Broniaus Kutavičiaus ir 
Sigito Gedos oratoriją "Pasku4nės pagonių 
apeigos". Šį kūrinį ypa4ngai ver4no ir mėgo atlik4 
Maestro Leopoldas Digrys, kuriam ir skyrė visą  



fes4valį Zita Lukošiūnienė  -šio fes4valio siela. 
Jung4nės chorų pajėgos, valtornės, vargonai  visus 
įtraukė į sakralų vyksmą šventovėje ...  Fes4valio 
pabaigą šventėme kartu su Nacionalinės 
M.K.Čiurlionio menų mokyklos choru, choru 
"Aidija" (meno vadovas Romualdas Gražinis), 
Gintarė Skėrytė -sopranas, Renata Marcinkutė -
Lesieur-vargonai, vakarą vedė-nuostabioji Virginija 
Kochanskytė -aktorė. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Spalio 11-12 Maisto banko akcija.  Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Spalio 11 d. Utenos Dauniškio ežero pakrantėje 
su4nkame Pasaulio spiningavimo čempionus! Net 
keturi iš šešių Lietuvos rink4nę sudariusių 
čempionų yra uteniškiai. Komanda Šiaurės Airijoje 
vykusio pasaulio čempionato metu iškovojo aukso 
medalius. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
spalio 11 d. į Vaikutėnų laisvalaikio centro salę 
sugužėjo daug vaikučių su tėveliais. Pristatyta 
knyga "Vaikų dainos".  Knygos sudarytoja ir 
iliustratorė tradicinių amatų meistrė Adelė 
Bražėnaitė-Gančierė, dainas atliko puiki pedagogė, 
buvusi Adelės mokytoja Dalia Šaltenytė, kurios 
šiluma 4esiog sklinda per įdainuotus tekstus. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Spalio 15 d. "Vil4es paukštė 2024" nuskambėjo ir 
Utenoje 
Utenos kultūros centre vyko Lietuvos neįgaliųjų 
draugijos asocijuotų narių mėgėjų kolektyvų 
konkursas „Vil4es paukštė 2024“ DAINUOJAM SU 
VISA LIETUVA, skirtas Dainų šventės 100-mečiui 
paminė4. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Spalio 18 d. Utenos rajono savivaldybė kartu su VšĮ 
Utenos verslo informacijos centras  įsteigė 
apdovanojimus, skirtus pagerb4 Utenos rajono 
verslo atstovus, veiklą vykdančius Utenos rajono 
savivaldybėje, sėkmingai investuojančius ir 
plėtojančius verslą, darančius teigiamą socialinį ir 
ekonominį poveikį rajonui bei savo veikla garsina 
Utenos vardą. Organizatoriai kviečia visus prisidė4 
prie verslo bendruomenės pagerbimo ir teik4 



kandidatūras nominacijoms! Apie tai kalbėjomės  
su Utenos verslo informacijos centro direktore 
Irina Šeršniova. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Spalio 22 d. Utenos kultūros  centre sėkmingai 
įvyko „Pjero dienos Utenoje“ – profesionalių teatrų 
fes4valis, skirtas jaunimui ir visiems teatro meno 
gerbėjams. Spalio 14–16 dienomis žiūrovai turėjo 
progą pasiner4 į išskir4nius spektaklius, ugdančius 
jaunosios kartos kultūrinį suvokimą ir suteikiančius 
nepamirštamų pa4rčių. Susi4kimas su Utenos KC 
režisieriumi Vytautu Kubiliumi. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Onkologinių ligonių asociacija „Vil4es kelias“ 
sukvietė į „Bendrystės centro“ a4darymo šventę. 
Centre bus teikiamos įvairios konsultacijos, 
specialistų pagalba, dalinamasi literatūra, 
organizuojami savipagalbos grupių susi4kimai, 
mokymai ir kultūriniai renginiai. Tai erdvė, kur 
žmonės galės bendrau4, gau4 palaikymą ir užsiim4 
aktyvia veikla, siekiant pagerin4 savijautą 
kasdienybėje. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Spalio 23 d. Iškilmingai paaukotos  Šv. Mišios 
kanauninko Povilo Svirskio 100 metų sukakčiai 
paminė4 
Utenos Dievo apvaizdos bažnyčioje vyko 
iškilmingos padėkos Šv. Mišios garbės  kanauninko 
Povilo Svirskio 100-mečiui paminė4. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Spalio 24 d. Utenos A. ir M. Miškinių viešojoje 
bibliotekoje vyks paskaita „Supras4 kintanX 
klimatą: kaip kiekvienas galime prisidė4 prie 
saugesnės mūsų atei4es“. Renginys skirtas Klimato 
savaitei. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Spalio 26 d. kolektyvas "Levindra" organizavo 
Respublikinį liaudiškų šokių ir tau4nės muzikos 
fes4valį "Ir supinsim vainiką Lietuvai", skirtą 
"Levindros" 40 metų kūrybinės veiklos jubiliejui 
paminė4. Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Spalio 30 d. „Nak4s bibliotekoje'24“  



Utenos A. ir M. Miškinių viešoji biblioteka nakčiai 
pavirto pasaka. Utenos jaunimas atrado galimybę 
pažin4 nak4nę biblioteką, pakeliau4 pasakų takais 
ir pavirs4 mėgstamiausiu personažu. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys, JRT pirmininkas. 
 
Spalio 31 d. susi4kimas UAB „Utenos šilumos 
4nklai“ 
UAB „Utenos šilumos 4nklai“ lankėsi Jaroslav 
Neverovič, buvęs LR Prezidento Aplinkos ir 
infrastruktūros grupės vyriausias patarėjas, 
Lietuvos poli4kas ir diplomatas, buvęs užsienio 
reikalų viceministras (2006–2008), buvęs 
energe4kos ministras (2012–2014). Viessmann 
bendrovės atstovas Danas Tropa pristatė 
Viessmann pažangą, kuri padeda pagerin4 žmonių 
gyvenimo kokybę naujoviškomis technologijomis 
per šiluma. 
Apie energe4nius rodiklius, pažangius ir savalaikius 
sprendimus, energe4nę aplinką bei tolimesnį ES, 
Lietuvos ir UAB „Utenos šilumos 4nklai“ viziją 
energe4kos srityje, pokalbis ir diskusija vyko su 
bendrovės direktoriumi Dariumi Šinkūnu, 
Technikos direktoriumi Geniumi Jurgelėnu, 
Techninio skyriaus viršininku Aurimu Bružu. Svečiai 
domėjosi bendrovės veikla, gerais rodikliais ir 
techniniais sprendimais, pateikė savo idėjų, 
naujovių ir įžvalgų energe4kos ateičiai. Susi4kime 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Lapkričio 5 d. Apie demokra4nes vertybes. 
Įgyvendinant  projektą "Mes už gyvenimą" , 
finansuojamą iš  Europos Sąjungos, vyko 
nemokamas renginys Kūrybinių industrijų centras 
„Taurapilis“  apie sergančiųjų bendrystę ir 
solidarumą."  
Solidarumas negali bū4 primestas iš išorės, 
solidarumo dorybė kyla iš žmogaus širdies, bū4 
solidariam reiškia sąmoningai apsispręs4 neš4 
vienam kito naštas. Kitas žmogus tampa toks 
svarbus, kad apsisprendžiama prisiim4 dalį jo 
naštos. Tikrasis solidarumas yra sąžinių 
solidarumas ir  kuriamas pačių žmonių" , įžanginį 
žodį visiems susirinkusiems tarė  Onkologinių 
ligonių asociacija “Vil4es kelias”  vadovė Stanislava 
Mickevičienė. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 



Lapkričio 6 d. susi4kimas socialinės globos 
namuose 
Utenos socialinės globos namuose vyko Bendrystės 
ryšių s4prinimo susi4kimas. Renginyje dėmesys 
skirtas tarpusavio ryšiams s4prin4, organizatoriai 
kvietė visus susibur4 ir dalin4s geriausiomis 
pa4r4mis. Naujai paskirta globos namų direktorė 
Jolanta Paukš4enė kartu su savo komanda siekia 
sukur4 šiltesnę, atviresnę aplinką, kurioje 
kiekvienas jaustųsi svarbus. Susi4kime dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Lapkričio 15 d. susi4kau su moterų futbolo 
atstovais 
Pakalbinau moterų futbolo trenerį Arūną Rastenį ir 
asistentę Renatą Banevičienę. Arūnas jau ne 
vienerius metus deda visas pastangas, kad moterų 
futbolas Lietuvoje augtų, s4prėtų ir pasiektų vis 
aukštesnį lygį. Jis tvirtai 4ki, kad moterų futbolas 
gali bū4 aukšto lygio ir pritrauk4 daugiau žiūrovų 
bei gerbėjų. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Lapkričio 16 d. Utenos kraštotyros muziejuje vyko 
Antano Gasperaičio knygos pristatymas. Utenos 
krašto garbės pilie4s, kraštotyrininkas, pedagogas, 
literatas Antanas Gasperai4s išleido „Uteniškių 
šnektos žodyną“. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Lapkričio 17 d. Užkopus į varpų bokštą  
2024 m. lapkričio 17 d. Užpalių dvare susirinkę 
svečiai  įdėmiai klausėsi Lietuvos kampanologų 
draugijos Societas Campanarum Lituaniae narių 
etnologo Liberto Klimkos, draugijos prezidento 
Leonardo Šablinsko ir kanclerės Audronės 
Vainauskaitės praei4es ir dabar4es istorijų apie 
VARPUS. Profesorius L.Klimka savo pasakojimu 
sudomino auditoriją, įtaigiai išdėstė varpų 
atsiradimo istoriją, priminė, kad varpas daugelyje 
tautų yra kaip laisvės simbolis ir šauklys. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Lapkričio 22 d. susi4kimas ir pokalbis su Jaunimo 
reikalų koordinatore 
Kaip savivaldybės jaunimo poli4kos sprendimai 
keičia jaunimo gyvenimą? Kokios galimybės 
atsiveria jaunimui mūsų regione? Jau netrukus 
studijoje viešės Utenos rajono savivaldybės 
administracijos jaunimo reikalų koordinatorė 



Jurgita Grinienė. Susi4kime dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys, JRT pirmininkas. 
 
Utenos kraštotyros muziejus keliauja per amžių. 
Lapkričio 22 dienos popietę, Utenos meno 
mokykla salėje, mūsų krašto muziejus pakvietė į 
savo iškilų gyvenimo įvykį. Jis švenčia 95 
gimtadienį. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Lapkričio 23 d. Jaunimo iniciatyva ANT KĖDŽIŲ: 
Ilona Balsytė sukvietė į jaukią popietę ir pokalbį. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys, JRT pirmininkas. 
 
Lapkričio 25 d. Gėlėmis ir muzika pražydo 
jubiliejus. Mokytoja Zita Lukošiūnienė atšventė 
savo iškilią šventę. 
Lapkričio 25 d. Utenos meno mokykla savo 
koncertų salėje plačiai atvėrė duris, kad skambėtų 
gražiausia fortepijono melodija ir poe4nis žodis. Su 
meile muzikai. Fortepijonu vakaro aurą kūrė Zita 
Lukošiūnienė, o poetų žodžiais prabilo aktorė 
Virginija Kochanskytė. Šis vakaras buvo skirtas Zitos 
veiklos 35-mečiui paminė4. Renginyje dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Lapkričio 28 d. Nominacijų vakare pagerb4 Utenos 
krašto verslai.  UTENOS VERSLO FORUMAS 2024  
Utenos rajono savivaldybė kartu su VšĮ Utenos 
verslo informacijos centras įsteigė apdovanojimus, 
skirtus pagerb4 Utenos rajono verslo atstovus, 
veiklą vykdančius Utenos rajono savivaldybėje, 
sėkmingai investuojančius ir plėtojančius verslą, 
darančius teigiamą socialinį ir ekonominį poveikį 
rajonui bei savo veikla garsina Utenos vardą. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Lapkričio 30 d. Jaunimo iniciatyva  ANT KĖDŽIŲ: 
Gabrielė Vilkickytė. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Gruodžio 3 d. TARPTAUTINEI ASMENŲ SU NEGALIA 
DIENAI PAMINĖTI  
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys. 
 
Projektas „Sveikas gyvenimo būdas – Tavo 
rankose“. Sporto klubas RL GYM, daugiau nei 8 
metus veikian4s Utenoje, tapo reikšmingu fizinio 



aktyvumo ir sveikos gyvensenos ska4nimo centru. 
Klubas vienija įvairaus amžiaus sporto entuziastus, 
įskaitant profesionalius spor4ninkus, tokius kaip 
„Utenio“ futbolo akademijos nariai bei Utenos 
„Juventus“ vyrų krepšinio komandos atstovai. 
Tačiau 2024 m. ypa4ngą dėmesį RL GYM skyrė 
žmonėms su negalia, inicijuodamas projektą 
„Sveikas gyvenimo būdas – Tavo rankose“, kuris 
bendrai finansuojamas Sporto rėmimo fondo 
lėšomis, kurias administruoja Nacionalinė sporto 
agentūra prie Lietuvos Respublikos švie4mo, 
mokslo ir sporto ministerijos. Susi4kime dalyvavau 
kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos narys, JRT 
pirmininkas. 
 
Gruodžio 6 d. Utenoje paminėta Tarptau4nė 
savanorystės diena  
 
Gruodžio 6 d. 16 val. Utenos A. ir M. Miškinių 
viešosios bibliotekos konferencijų salėje vyko 
susi4kimas su Monika Linkyte. Kasmet gruodžio 5 
d. minime Tarptau4nę savanorių dieną, tad šį kartą 
organizatoriai kvietė švęs4 kartu pažymint 
savanorystės svarbą visiems! Renginio metu taip 
pat buvo pasveikintos sėkmingai Jaunimo 
savanoriškos tarnybos programą įveikusios 
moksleivės – Tilė, Saulė ir Arvilė, kurios pusę metų 
savanoriavo Utenos A. ir M. Miškinių viešojoje 
bibliotekoje bei Utenos daugiafunkciame sporto 
centre. Projektas finansuojamas iš Utenos rajono 
savivaldybės lėšų. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys, JRT pirmininkas. 
 
Kalėdinių eglučių alėjos šventė Utenoje. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Gruodžio 7 d. Utenos Mal4ečių gerumo akcija. 
Kalėdinės eglutės įžiebimo šventė. Utenos miesto 
Kalėdų eglutės įžiebimo šventėje vyko ir tradicinė 
"Mal4ečių sriubos" akcija. Jos metu suaukota 
636,89 Eur. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Gruodžio 8 d. paminėjome Lietuvos šaulių 
sąjungos Plk. Prano Saladžiaus šaulių 9-osios 
(Utenos apskr.) rink4nės 105-erių metų sukakX  
Šiai progai pažymė4, regiono gyventojai šį 
sekmadienį buvo pakvies4 į nemokamą šven4nį 
koncertą Utenos kultūros centre. Renginyje 



dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Gruodžio 11 d. Kvapnia žuviene, koncertu, 
dainomis ir geru ūpu sudeikiečiai pasi4nka Šv. 
Kalėdų laukimą. Prie Alaušo ežero įžiebta Sudeikių 
krašto eglutė. Renginyje dalyvavau kaip Utenos 
rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Gruodžio 12 d. Į jaukią popietę susirinko Utenos 
krašto tautodailininkai. 
Utenos kraštotyros muziejus sukvietė į 2024 metų 
apžvalgą ir įver4nimą Utenos krašto 
tautodailininkus, kurie šiais metais paminėjo ir 
svarbias savo gyvenimo bei kūrybos sukak4s. 
Utenos rajono savivaldybės meras Marijus 
Kaukėnas su komanda pasveikino gausų būrį 
tautodailininkų padėkomis, kurie šiais metais 
atšventė ir savo gražius jubiliejus. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
Gruodžio 13 d. Vaikų juoku ir girliandų švieselėmis 
prasidėjo Šv. Kalėdų laukimas Sirutėnuose. Įžiebta 
Sirutėnų šven4ška eglutė. Renginyje dalyvavau kaip 
Utenos rajono savivaldybės tarybos narys. 
 
Utenos visuomeninių jaunimo organizacijų sąjunga 
„Apskritasis stalas“ sukvietė į nominacijų vakarą. 
Renginyje dalyvavau kaip Utenos rajono 
savivaldybės tarybos narys, JRT pirmininkas. 
 
Gruodžio 28 d. Tauragnų kultūros namams-65-eri. 
Tauragnų kultūros salėje vyko Padėkos vakaras - 
koncertas, kuriame koncertavo charizma4škas 
duetas - Onutė ir Giedrius Viduoliai. Renginyje 
dalyvavau kaip Utenos rajono savivaldybės tarybos 
narys. 
 
 
 
 
 
 

 

2024 ataskai4niais metais vykdant tarybos nario veiklą, dirbant taryboje, komitetuose, komisijose, 

frakcijoje, koalicijoje vadovavausi e4kos, bendradarbiavimo, moralios poli4kos, skaidrumo, viešojo 

intereso viršenybės, tarimosi kultūros, profesionalumo ir demokra4jos principu, galimybe diskutuo4 

ir vadovau4s teisės aktais. Susi4kimuose su savivaldybės administracijos vadovais buvo  



akcentuojamas biurokra4zmo mažinimą sprendimų priėmimuose, administracijos darbuotojų 

motyvacijos ska4nimą, kompetencijos lygi kėlimo, atskai4ngumo ir veiklos skaidrumo. 

Dalyvaudamas tarybos, komitetų, komisijų posėdžiuose svarstant klausimus 2024 m. reiškiau poli4nę 

iniciatyvą kuri a44ko frakcijos „Kartu už Utenos kraštą“ rinkiminę programą, buvo reikalinga ir 

naudinga Utenos rajono bendruomenei ir krašto žmonėms. 

Frakcijoje ir koalicijos susi4kimuose su Utenos rajono savivaldybės bendrovių vadovais, UAB „Utenos 

šilumos 4nklai“, UAB „Utenos būtų ūkis“, UAB „Utenos komunalininkas“, UAB „Autobusų parkas“, 

Utenos DSC, Utenos KC,  UAB „Utenos vandenys“ buvo aptarta ir sutarta, kad priimamiems 

įmonių/įstaigų vadovų sprendimams taikysime aukščiausius moralės ir skaidrumo standartus 

a44nkančius viešą interesą ir teisės aktus. 

Susi4kime su Utenos rajono savivaldybės administracijos vadovais aptarėme klausimus dėl Utenos 

mieste apleistų šaligatvių, neinformatyvių kelio ženklų šalinimo, nuovažų gerinimo, nelegalių keliukų 

atsiradimo į garažų bendrijas ir kt. Neefektyvių priimtų tarybos sprendimų peržiūros, didesnio 

komunikavimo, priimtų sprendimų viešinimo. Buvo atkreiptas dėmesys dėl Utenos miesto 

mikrorajonų infrastruktūros apgailė4nos būklės, remontų bū4nybės ir daugiabučių kiemų gerbuvio 

atnaujinimo darbų, dviračių, pėsčiųjų takų atnaujinimo Utenos mieste ir rajone, naujų įrengimo 

bū4nybe. Diskutuota klausimais susijusiais su seniūnijų veikla, pakelių šienavimu, žvyruotų kelio 

dangų priežiūra, dulkėtumo mažinimu, sniego valymu ir kelių priežiūros bū4nybe ir kt. 

Esu ne 4k poli4kas, bet ir visuomenininkas, kuriam svarbus ir sporto, švie4mo, kultūros, 

bendruomeniškumo ritmas Utenos rajone. Tad didelį dėmesį skyriau bendravimui su žmonėmis, 

bendruomenėmis įvairiausių formatų renginiuose, susi4kimuose, diskusijose. Pasveikintas ne vienas 

uteniškis, kuris savo indėliu prisidėjo ir prisideda prie bendruomenės ir Utenos krašto klestėjimo, 

kultūrinių spalvų įvairovės, Utenos krašto garsinimo Lietuvoje ir už jos ribų. 

 

 

 

Utenos rajono savivaldybės tarybos narys                                                   Linas Bražionis 

 


